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ROMÂNIA  

JUDEȚUL PRAHOVA 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI PLOIEȘTI 

 

 

 

P R O C E S   –   V E R B A L 

al ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Ploiești, 

din data de 29 iulie 2021 

 

 

 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei Primarului municipiului Ploiești, 

Andrei-Liviu Volosevici, nr. 1837/22.07.2021. 

 

* 

La ședință au participat un număr de 27 de consilieri din 27 în funcție. 

*** 

La ședință au mai participat: 

Domnul Andrei-Liviu Volosevici      - Primar 

Doamna Mihaela-Lucia Constantin - Secretar General  

 

*** 

 Dna Secretar Mihaela Lucia Constantin 

 Bună ziua! 

Deocamdată astăzi nu avem preşedinte de şedinţă.  

Începem şedinţa prin intonarea Imnului de Stat.  

* 

 Primul punct pe ordinea de zi ar fi nominalizarea unui consilier local pentru o 

perioadă de 3 luni în care va fi preşedinte de şedinţă şi va prezida şedinţa de Consiliu 

local.  

Domnul Măchiţescu! 

Dl Alexandru-Dragoş Măchiţescu 

 Mulţumesc doamna Secretar! 

Propunerea grupului P.N.L. este prin alegerea domnului consilier Vlad Frusina în 

calitate de preşedinte pe o perioadă de 3 luni începând cu data de 1 august 2021. În 

acelaşi timp, nefiind prezent şi neputâd lua act la prezidarea acestei şedinţe, propun 

introducerea unui articol nou prin care astăzi propunerea de a prezida şedinţa de Consiliu 

local să fie atribuită către doamna Popescu Simona.  

 Dl Paul Palaş-Alexandru 

 Scuzaţi-mă, am şi eu o nedumerire. De regulă preşedintele de şedinţă se alege 

pentru un interval de trei luni de zile. Doamna Popescu Simona până când a avut? 
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Dl Alexandru-Dragoş Măchiţescu 

 Ieri s-a terminat mandatul doamnei Popescu Simona, de aceea şi propun acest 

amendament ca dânsa să prezideze în continuare această şedinţă în lipsa domnului 

Frusina. 

 Dna Secretar Mihaela Lucia Constantin 
 Pentru şedinţa de astăzi. 

Dl Alexandru-Dragoş Măchiţescu 

 Pentru şedinţa de astăzi expres. 

Dl Primar       

 Evident că dumneavoatră trebuie să vă exprimaţi prin vot vizavi de lucrul ăsta, aşa 

cum consideraţi. Vă rog. 

 Dna Secretar Mihaela Lucia Constantin 
 O să fie supus la vot întâi amendamentul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

În unanimitate de voturi, amendamentul a fost adoptat.  

* 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Putem vedea textul? 

Dna Secretar Mihaela Lucia Constantin 
 Da. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 E corect cu 1 august. 

Dna Secretar Mihaela Lucia Constantin 
 Mulţumim! Supunem la vot hotărârea în integralitate: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

În unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

* 

 Mulţumesc! 

Deci, hotărârea a fost adoptată în integralitate, drept pentru care doamna Popescu 

Simona va prezida şedinţa de astăzi.  

Dl Primar       

 Doamna Popescu, bine aţi revenit! 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

 Vă mulţumesc frumos pentru încredere! 

Înainte de a intra pe ordinea de zi, avem un moment festiv, este vorba despre forma 

noastră de apreciere şi premiere a tuturor copiilor zecişti, cu media 10 la capacitate sau 

cei care au media 10 la bacalaureat şi a 2 directori de colegii pentru rezultate deosebite şi 

îmi permit să-i dau cuvântul domnului Primar pentru a face acest lucru. 
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Dl Primar       

 Bună ziua!  

Sigur ne-am ridicat la imn, vreau să ne ridicăm şi în aplauzele dumneavoastră să 

aplaudăm, cei care sunt cei mai buni dintre noi la BAC. Să-i şi vedem în faţă aici.  

O să-i luăm rând pe rând şi vom premia în aplauzele dumneavoatră oameni care 

sunt cu adevărat elita oraşului. Rând pe rând, o să rog fetele să mă ajute: 

Dra Arghir Monica Andreea – ”Nichita Stănescu” 

Dra Manta Valentina Elena 

Avem şi oameni care, din nefericire, care nu au dorit, care sunt la fel de importanţi 

pentru noi pentru că au luat 10, dar nu au putut veni aici, este vorba de Canţăr David 

Nicolas de la Liceul ”Mihai Viteazul”, pe care putem să-l aplaudăm.  

Dra Micloiu Diana Cristina 

Dra Nicolae Mara Raluca 

Dra Cordoşi Diana Elena 

Dl Avram Rareş de la Liceul ”Ion Luca Caragiale”.  

Continuăm, nota 10 la examen evaluare naţională sesiunea iunie-iulie: 

Dra Ivănescu Ioana Ruxandra 

Dra Luca Sorina Cristina 

Dra Roman Ana Maria 

Dra Dumitrescu Sara Maria 

Dra Ionescu Maria 

Dra Preda Ilinca Ioana 

Evident există şi oameni cu aceleaşi evoluţii extraordinare cu care ne mândrim dar 

care nu pot fi prezenţi: dl Sturzu Ştefan Teodor şi dl Faur Mihai. 

Dragilor, simplu şi sec, sunteţi o mândrie pentru noi, vă mulţumim foarte mult 

pentru modul în care evoluaţi, sperăm ca de la voi să învăţăm lucruri, pentru că nu este 

nicio ruşine în sensul ăsta. Bravo vouă!  

Am o rugăminte, mai sunt 2 profesori, oameni vechi din sistemul ăsta care creează 

oameni şi nu fac altceva decât să ne ajute să evoluăm şi atunci o să vă rog să-mi permit 

ca în aplauzele dumneavoastră să înmânăm o diplomă de excelenţă dnei profesor Carmen 

Argeşeanu, director al Colegiului Naţional „Nichita Stănescu”.  

Dna profesor Carmen Argeşeanu 

 Mulţumesc foarte mult! 

Dl Primar  

Contează pentru noi toţi și toată activitatea dumneavoastră. Mai am o rugăminte, 

chiar dacă poate pare hilar, o să-l rog pe domnul Botez să înmâneze următorului, pentru 

că nu vreau să fiu acuzat că, mă rog, este o chestiune politică, un om care ne spune de 

mult timp ce înseamnă învăţământul, ajută, face lucruri şi în faţa căruia personal mă 

înclin cu respect, chiar dacă am terminat ”Caragiale”, domnul Gabriel Ţaga.  

Domnul profesor, vă rog! 

Dl profesor Gabriel Ţaga 

Vă mulţumesc tuturor şi consider că întotdeauna Primăria Ploieşti a fost alături de 

noi, dar această recunoaştere înseamnă foarte mult pentru noi. Vă mulţumesc! 
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Dl Primar       

Mulţumim tuturor şi acum să ne aşezăm la treabă! 

* 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Mulţumim foarte mult! 

Tinerii zecişti dacă vor să rămână în sală, sunt bine-veniţi, dacă nu, le mulţumim 

frumos pentru prezenţă! 

* 

În sală sunt 25 de consilieri, 1 consilier în on-line este vorba de domnul Bogdan 

Lupu și 1 consilier absent este vorba de domnul Vlad Frusina.  

Înainte de a intra pe ordinea de zi, trebuie să anunţ că domnul Georgescu, cel care 

a solicitat ca în ultimele 3 luni să participe, să asiste la şedinţele de consiliu local, pentru 

astăzi a solicitat şi dreptul de a se adresa consiliului local. Propun cu acceptul 

dumneavoastră să fac acest lucru la finalul şedinţei, nu mai mult de 3 minute. 

Cine este de acord ca domnul Georgescu să ia cuvântul la finalul şedinţei?  

* 

Vă mulţumesc frumos! Acestea au fost procedurile. Intrăm pe suplimentare.  

Sunt 4 proiecte pe lista suplimentară: 

„Proiect de hotărâre referitor la modificarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.402/2020 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Ploieşti 

în Consiliile de Administraţie ale unităţilor sanitare de interes local - inițiat de primar 

Andrei-Liviu Volosevici.”: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

În unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi.  

* 

Proiectul 2 „Proiect de hotărâre privind asigurarea unor măsuri de reglementare  ce 

se impun la Contractul nr. 1792/2016 de delegare prin concesiune a gestiunii activității de 

colectare, transport și transfer a deșeurilor municipale în zonele: 2 – Boldești-Scăeni și 6 

– Valea Doftanei - inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici”.  

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu particip la vot, doamna Preşedinte. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Nu sunteţi de acord să votaţi nici pentru ordinea de zi, înțeleg. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu la acest punct. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Era vorba doar de ordinea de zi, domnul consilier.  

Cine este pentru?  - 25 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

Cu 25 de voturi ”pentru” , proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi.  
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Domnul consilier Ganea nu participă la vot.  

* 

Punctul 3 „Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere 

pentru locuinţele de necesitate de tip modul situate în str. Industriei nr. 1C – inițiat de 

consilierii Iulian Bolocan, Nicoleta Ștefan, Anca - Adina Popa, Magdalena Trofin,  

Cristian – Mihai Ganea, Alexandru-Dragoș Măchițescu și Cristian Ionel Ionescu” 

Cine este pentru?  - 25 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

În unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi.  

* 

„Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Ploiești pe 

anul 2021- inițiat de viceprimar Daniel Nicodim.” 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu particip la vot pentru toate suplimentarele. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Deci domnul Ganea nu participă la vot nici la acest punct. 

Dl Bogdan Lupu 

Nici eu nu particip la vot la acest punct. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Bine, deci cu 2 rezerve de neparticipare la vot: 

Cine este pentru?  - 24 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

Cu 24 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi.  

* 

Dl Valentin Marcu 

Îmi cer scuze doamna Preşedinte, dar aş dori în calitate de iniţiator împreună cu 

comisia 2, să retragem de pe ordinea de zi câteva proiecte, cele referitoare la vânzarea 

locuinţelor A.N.L. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Numărul, dacă sunteţi amabil. 

Dl Valentin Marcu 

 De la 37 la 42 inclusiv. Este o problemă de metodologie de calcul şi am dori să 

refundamentăm aceste proiecte. Mulţumim! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Mulţumesc, alte propuneri?  

Înainte de a supune la vot în integralitate ordinea de zi, punctul 12 este referitor la 

rectificarea bugetului de la Casa de Cultură „Ion Luca Caragiale”. Am înţeles că nu 

există raport.  

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  

L-a retras de pe ordinea de zi. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Nu l-a retras nimeni, asta întreb dacă îl retrage cineva de pe ordinea de zi, întrucât 

nu are raport de la Economic. 

Dl Primar       

Comisia 1, vă rog frumos, dacă îmi permiteţi doamna Preşedinte. Ce-i aia, nu are 

Raport? Explicaţi-mi şi mie fenomenul.  

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  

Doamna director economic a venit la ședința comisiei de buget-finanțe și a spus că 

este retras de pe ordinea de zi și nu a fost luat în discuția comisiei. 

Dl Primar       

Domnul consilier, sunteţi consilier de ceva timp. Am rugămintea, cu tot respectul 

pentru vârsta dumneavoastră, să nu vă mai faceţi de ruşine. Nu poate un director din 

primărie să retragă un proiect. Eventual, nişte iniţiatori. Eu sunt acolo. Eu nu-l retrag. Eu 

vă întreb de ce nu este un raport, favorabil sau nefavorabil. Simplu şi sec, vă rog! 

 Dl Paul Palaş-Alexandru 

 Din lipsă de comunicare domnul Primar, pentru că acum ne cunoaştem de atâta 

timp şi ştim atâta meserie. Atâta timp cât se spune că nu sunt bani în acest moment pentru 

suplimentarea bugetului şi că se amână pentru momentul septembrie, ce puteam să 

decidem? 

Dl Primar       

 Să daţi aviz nefavorabil. V-am răspuns. M-aţi întrebat, v-am răspuns. Asta este 

tehnic. Cine spune lucrul ăsta că nu sunt bani?  

Vă rog, doamna director, sunt foarte atent.   

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Numai un pic. Doamna director economic şi după aceea domnul consilier. 

 Dra Nicoleta Crăciunoiu – Director Economic 

 Ieri la discuţiile care au fost la Parcul Bucov şi la Casa de Cultură, s-a stabilit, 

Casa de Cultură având evenimentul în septembrie, nu are nevoie de bani acum şi intră la 

următoarea rectificare... 

Dl Primar       

 Doamnă, dumneavoastră treceţi peste mine?  

Cred că este ultima oară când faceţi lucrul ăsta. 

 Dra Nicoleta Crăciunoiu – Director Economic 

 Dar am discutat cu doamna Administrator Public. 

Dl Primar       

 Am înţeles doamnă, una este că începem o procedură de retragere a unor proiecte, 

asta este ca o comisie ce nu are aceste abilităţi, poate să retragă un proiect... 

 Dra Nicoleta Crăciunoiu – Director Economic 

 Nu avea prevedere bugetară să aloc din bugetul local.  

Dl Primar       

 Nu aveaţi? 

 Dra Nicoleta Crăciunoiu – Director Economic 

 Nu.  
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Dl Primar       

 Bun. Vreau să fiu şi eu informat în scris şi cu o Notă explicativă şi vă mulţumesc, 

și dacă asta a fost discuţia la comisia 1, atunci o să admit şi eu, doamna Preşedintă, să 

retragem proiectul de pe ordinea de zi.  

Am o rugăminte la dumneavoastră, vă place sau nu, conduc executivul ăsta şi ştiu 

foarte bine ce am de făcut. 

 Dra Nicoleta Crăciunoiu – Director Economic 

 Dar repet, decizia nu am luat-o eu. Am avut discuţie cu doamna Administrator 

Public. 

Dl Primar       

 Doamnă, sunteţi de mult timp în această funcţie, pe cale de consecinţă, în mod 

sigur cunoaşteţi că decizia de a retrage un proiect de hotărâre o are fie primarul care o 

iniţiază sau comisia, da? Nu ştiu ce decideţi dumneavoastră pe la comisia 1. Să nu se mai 

întâmple şi vă mulţumesc. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Mulţumesc domnule Primar! 

Domul consilier Sîrbu. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  

 Domnul Primar, la comisia de buget-finanţe am fost informaţi, membri comisiei 

care au participat la şedinţă, că în urma grupului operativ de ieri s-a hotărât să nu-l luăm 

în discuţie că se retrage. Deja eu l-am pus în discuţie în timpul şedinţei şi a zis – nu, pe 

ăsta nu-l discutăm deocamdată că se retrage de pe ordinea de zi că aşa s-a hotărât la 

grupul operativ. Acum înţeleg că trebuia unul din noi să-l retragem. 

Dl Primar       

 Nu, nu, nu, e mai grav. Îmi cer scuze doamna Preşedinte, pot? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă rog! 

Dl Primar       

 Toţi iniţiatorii trebuie să-l retragă. Spune legea, pe Codul ăla pe care l-aţi citit 

dumneavoastră. 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  

 Am înţeles! 

Dl Primar       

 Trebuia să ştiu şi eu lucrul ăsta. Faptul că fac acum şi o să verificăm e una, faptul 

că dumneavoastră faceţi ce consideraţi în comisie e alta. O să vă rog respectuos să nu se 

mai întâmple şi vă mulţumesc. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Domnul Primar, consemnăm atunci propunerea dumneavoastră de retragere de pe 

ordinea de zi a punctului 12 în calitate de iniţiator? 

Dl Primar       

 Nu doamna Preşedinte, consemnaţi, şi vă rog să mă scuzaţi că v-am înterupt şi 

acordul meu de a se retrage de pe ordinea de zi, asta e altă treabă. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

 Atunci, propune cineva retragerea sau rămâne retragere. 

Domnul Simionescu, îmi cer scuze că nu v-am văzut. 

 Dl Radu Alexandru Simionescu 

 În calitate de membru popun retragerea. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Mulţumesc frumos! 

Supunem la vot în integralitate ordinea de zi: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

Cu 26 de voturi ”pentru” ordinea de zi a fost adoptată.  

*** 

Trecem de punctul 1 care a fost parcurs la început, pentru desemnarea 

președintelui de ședință. 

Punctul 2 de pe ordinea de zi ” Aprobarea Procesului verbal al ședinței 

extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Ploiești din data de 07 iunie 2021”  

Au lipsit Anca Agapie, Cristian-Mihai Ganea, Bogdan Lupu, Răzvan Enescu și 

Robert Ionuț Vîscan. Domnii consilieri Alexandru Ștefan și Cristian-Ionel Ionescu nu 

participă la vot. 

Cine este pentru?  - 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

Cu 19 voturi ”pentru”, procesul-verbal a fost adoptat.  

*** 

Punctul 3 ”Aprobarea Procesului verbal al ședinței extraordinare a Consiliului 

Local al Municipiului Ploiești din data de 11 iunie 2021.” 

Au lipsit Valentin-Răzvan Săbău, Bogdan Lupu, Cristian-Mihai Ganea, George-

Sorin Niculae Botez și Robert-Ionuț Vîscan. Domnii consilieri Alexandru Ștefan și 

Cristian-Ionel Ionescu nu participă la vot. 

Cine este pentru?  - 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

Cu 19 voturi ”pentru”, procesul-verbal a fost adoptat.  

*** 

Punctul 4 ”Aprobarea Procesului verbal al ședinței extraordinare a Consiliului 

Local al Municipiului Ploiești din data de 17 iunie 2021.” 

Au lipsit Anca Agapie, George-Sorin Niculae Botez, Cristian - Mihai Ganea, 

Bogdan Lupu, Constantin Nemeş şi Robert Ionuț Vîscan. Domnii consilieri Alexandru 

Ștefan și Cristian-Ionel Ionescu nu participă la vot. 

Cine este pentru?  - 18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 
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Cu 18 voturi ”pentru”, procesul-verbal a fost adoptat.  

*** 

Punctul 5 ”Aprobarea Procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Ploiești din data de 30 iunie 2021.” 

A lipsit doamna consilier Magdalena Trofin. 

Cine este pentru?  - 25 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

Cu 25 de voturi ”pentru”, procesul-verbal a fost adoptat.  

*** 

Trecem la punctul nr. 6 ”Întrebări și interpelări”. 

 Dacă sunt întrebări și interpelări? 

Domnul Ganea, domnul Botez, domnul Ștefan. 

Vă ascultăm, domnul Botez! 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Aș vrea să vorbesc utlimul ca să fie și domnul Primar prezent. 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Am înțeles. Domnul Ganea! 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Mulțumesc doamna președintă! 

Săptămâna trecută am fost invitat la o ședință de dialog social, unde au fost câteva 

probleme vizavi de T.C.E. Este cineva de la T.C.E. aici? Sărut mâna! 

La ședința de C.A. a participat domnul Alexandri și am avut două probleme, o 

problemă pe ordinea de zi și una care s-a discutat la sfârșitul ședinței. Prima problemă a 

fost situația wc-urilor care ar trebui să se găsească la fiecare capăt de linie al traseelor 

serviciului de transport public. Este vorba de 17 capete de linie din care trei au fost cu 

probleme. Primul capăt de linie cu probleme este cel de la Astra. Acolo prin 

generozitatea și cordialitatea celor de la A.S.S.C., am reușit să le dăm un wc, un wc care 

va fi închis cu cheia, iar cheia va fi numai la șoferi. Asta a fost  doleanța sindicatului. A 

doua doleanță a fost mutarea unui wc din cele zece care le are municipalitatea construite 

de o societate care a avut contract cu noi la Lămâița. Și aici, de la patrimoniu dacă poate 

să-mi spună cineva, dacă este cineva în sală de la patrimoniu, s-a stabilit un loc la 

Lămâița unde să se monteze această toaletă de către T.C.E. De către conducerea care și 

anul trecut și acum doi ani s-a discutat. Așa s-a afirmat în acea ședință. Dacă aveți 

cunoștință să ne spuneți, dacă nu, o să vă rog să încercați să luați legătura cu cei de la 

Tehnic Investiții și cu cei de la T.C.E. ca să se întâmple acest lucru. Deoarece șoferii sunt 

și ei oameni și efectiv nu au unde să efectueze necesitățile fiziologice în momentul de 

pauză.  

Dna Carmen Bucur – Direcția Gestiune Patrimoniu  

O să verific și o să analizăm... 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

O să vă rog să-mi dați și în scris.  
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Dl Primar  

Îmi cer scuze, vă rog să mă scuzați că am întârziat este interpelare despre... 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Wc-urile T.C.E.-ului. 

Dl Primar  

Încercăm să le facem foarte rapid. Să știți că aveau aceleași necesități și anterior: 

2012, 2013, 2014, 2015, 2016, 2017, 2018, da, le vom rezolva.  

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Da, din 2008 au început, știu.  

Dl Primar  

Nu vă supărați. Calm. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu mă supăr, dar dumneavoastră aveți impresia că este un război între mine și 

dumneavoastră. Departe de mine.  

Dl Primar  

Și de mine.  

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Bine. Bun. Deci aceasta a fost problema cu wc-urile. A doua problemă este că, și 

aici o să vă rog doamnă, domnul director a afirmat în acea ședință de față cu toți membri, 

că avem probleme cu banii la acea societate vizavi de salarii pe luna august și vizavi de 

eșalonarea de la ANAF. Și sincer, aș vrea să știu dacă sunt reale sau au fost doar vorbe 

aruncate în vânt. 

Dna Monica Tănase T.C.E. 

Da, sunt reale. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Sunt reale. Aici o să rog și eu comisia de buget și pe domnul primar… 

Dl Primar  

Stimate domn, lucrurile stau cum au stat de fiecare data. Și anume, se fac 

rectificări bugetare, niciodată nu ne-au lipsit banii.  

Este foarte interesant, și o să vă rog să-mi dați și mie o notă explicativă pe tema 

aceasta, faptul că nu s-a venit la mine cu această îngrijorare. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu este dânsa de vină, da? 

Dl Primar  

Nu. Oricine. Cineva, din eter.  

Nu vă faceți griji. Nu vom rămâne fără subvenție, care de fapt este fundamentul 

salariilor. Solicitările sunt făcute la nivelul a ceea ce trebuie să facem noi, de maniera în 

care să nu se întâmple așa cum ați avut dumneavoastră o sincopă și să fie o grevă și să nu 

se circule. Domnul director probabil că are o altă opinie, mi se pare foarte interesant, dar 

va fi discuția mea cu el, pentru că îmi pot permite luxul să-l întreb lucrul acesta. Evident 

dumneavoastră puteți mult mai mult dat fiind faptul că este vorba de o societate a 

consiliului local. Ceea ce vă pot asigura este că în august vor avea absolut tot ce le 
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trebuie prin niște proceduri pe care și dumneavoastră le-ați aplicat de-a lungul timpului în 

calitatea dumneavoastră executivă de viceprimar, și că, oamenii își vor lua salariile.  

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Și este foarte important și acea eșalonare la ANAF. Să nu se piardă. 

Dl Primar  

De trei ori ați ratat eșalonarea la ANAF.  

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Domnul primar, nu am ratat-o eu.  

Dl Primar  

Am înțeles. Bun, acea eșalonare la ANAF... 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu s-a ratat și a continuat.  

Dl Primar  

...pe care a ratat-o Sfântul Duh este o chestiune care este în barca mea, pe 

responsabilitatea mea și vă garantez că nu vă voi face de rușine, că vom avea transport... 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Sper că nu v-ați supărat că am întrebat, da? 

Dl Primar  

Doamne ferește! Mie mi se pare un pic așa, întrebăm ce este astăzi, dar nu am 

întrebat ce este ieri. Ideea este simplă... 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu, nu am întrebat ce este ieri, ce este astăzi, am întrebat ce o să fie în august. 

Dl Primar  

Domnul consilier, eu nu am vorbit peste dumneavoastră, cu tot respectul.  

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Ați încheiat? Mulțumesc frumos... 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu am încheiat. Voiam să întreb în ce stare sunt licitațiile la marcaje și în ce stare 

sunt vizavi de începerea lucrărilor, terminarea lucrărilor la Centrul de Excelență și la cele 

două pasaje din Bariera București? 

Dl Primar  

Vă pot răspunde. Nu este vorba de stare, probabil este vorba de stadiu. În ce stadiu 

sunt. Unu. 

Doi, dacă dumneavoastră habar nu aveți că ați încheiat niște contracte pe pasajele 

de la..., dumneavoastră le-ați încheiat... 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu cred, dar în fine... 

Este semnătura mea acolo? 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Domnul consilier, vă rog...cu respect... 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Domnul primar se referă tot timpul de parcă aș fi fost eu primar. 
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 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Domnul consilier, cu respect, nu v-a întrerupt nimeni cât ați vorbi. Vă rog să-l 

ascultați pe domnul Primar. 

Dl Primar  

Domnul consilier, am așa o apetență pentru asta și un respect pentru 

dumneavoastră, pe cale de consecință, vă pot răspunde. Cum Dumnezeu să mă întrebați 

care este stadiul licitațiilor la pasaje, când ați încheiat și contractul? 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu stadiul. Am zis licitațiilor de la marcaje și contractelor de la pasaje. 

Dl Primar  

Să le luăm pe rând: la pasaje le-ați încheiat. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Și unde sunt? Unde sunt constructorii? De ce nu se apucă de ele? 

Dl Primar  

Pentru că acolo, dacă ar fi să mă iau foarte serios de lucrul acesta, ceea ce am 

făcut, am o problemă pe care am spus-o și public. Problema este în felul următor: nu 

poate să fie prețul la primul pasaj la fel cu al doilea. De ce? Pentru că la primul avem un 

pic de izvor, pe care cumva trebuie să-l captăm, deci înseamnă niște lucrări în plus. Cum 

Dumnezeu ați reușit dumneavoastră în mandatul de viceprimar, mă refer la executiv, să 

încheiați un contract care este primul leit cu al doilea, nu știu. Dar până nu mă lămuresc 

foarte clar care este situația, nu voi da drumul la lucrări. În plus, drumul la lucrări se 

poate da printr-o chestie, se numește ”prevedere bugetară”. Știți cine o votează? Ok.  

Doi, Anca e aici, de la achiziții? 

Dacă nu, mâine la prima oră veți avea în scris sub semnătura mea toate procedurile 

care sunt efectuate. O să vă rog să mă înțelegeți că nu întârzii nimic. Chiar dacă alții își 

doresc. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu, dar poate aveați nevoie de ajutorul nostru, de asta întrebam. 

Dl Primar 

Doamne Ajută! În orice moment. Tocmai de asta vreau să văd opoziția 

dumneavoastră, dar nu puteți să votați în consiliul local și restul, vizavi de gunoiul din 

oraș. Pentru că toată lumea are o problemă cu primarul, dar nimeni nu vorbește nimic de 

Rosal. Vă e rușine, vă e frică, s-a întâmplat ceva?  

Dl Cristian-Mihai Ganea 

De ce, nu am vorbit eu cu dumneavoastră sau cum?  

Dl Primar 

Nu este vorba de mine. Este vorba de poziția partidelor politice și a grupurilor 

politice vizavi de ce se întâmplă în municipiul Ploiești vizavi de jegul care există, poate 

punându-mă pe mine la colț, spunându-mi, domnule nu ai bugetat corect sau nu ai făcut 

lucrurile corect.   

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu cred că ați auzit din gura mea așa ceva vreodată. 
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Dl Primar 

Nu este vorba de gura dumneavoastră. Întrebarea mea este foarte simplă: ca lider a 

partidelor politice aștept și eu, ca cineva să-și expună punctul de vedere, nu știu, 

parlamentar, consilier local, consilier județean sau restul. Eu mi-aș dori foarte mult să mă 

întrebați de lucruri unde oricând pot să ridic mâna și să vă spun domnul Ganea, am greșit.  

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Eu nu vă întreb ca să-mi răspundeți că ați greșit.   

Dl Primar 

Ba da este posibil. Și atunci pot să învăț de la dumneavoastră, de la domnul Botez, 

de la Dan Nicodim, de la oricine. De la domnul Botez sigur, spune dânsul. 

Ideea este așa: trebuie să avem o poziție. Nu am văzut în aceste luni nici o poziție a 

vreunui partid politic vizavi de gunoiul din oraș. Nu am văzut nici măcar întrebându-mă 

cineva sau nu am primit vreo adresă ”cum este până la urmă”? Spun unii că este 

subfinanțat. Hai să ne lămurim. În momentul acesta, mai rar m-am așteptat în momentul 

în care am propus bugetul, pe care dumneavoastră l-ați adoptat, și anume suma de 15 

milioane să nu fie cheltuită până în iulie. Sunt 11 milioane 500. Zoie, câți sunt? 

Dna Zoia Staicu – Director Regia Autonomă de Servicii Publice  

11 milioane 500 

Dl Primar 

11 milioane 500. Deci avem în continuare bani. Și atunci aștept o reacție și un 

ajutor. Atenție, nu am nici cea mai mică rușine, domnul consilier, ca de la 

dumneavoastră, de la domnul Botez, de la orice fel de consilier, să învăț, dacă, există 

vreo greșeală în modul în care administrația s-a mișcat. Nu este. Toate licitațiile sunt în 

proceduri de achiziție, sunt aproape gata. Le vom avea. Nu există o problemă la nivel de 

T.C.E., probabil că domnul Nae Alexandri are o apetență pentru domnul președinte și s-a 

dus să jelească pe acolo... 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nici nu era domnul președinte acolo, era domnul subprefect.  

Dl Primar 

Deci, la fel. Și atunci, eu mi-aș dori mult mai mult ca de exemplu domnul 

sbprefect sau domnul prefect să se exprime într-un fel, oricare, despre solicitarea noastră 

privind starea de alertă, așa cum a făcut-o prefectul Bucureștiului. Dar nu o face.  

Deci, nu vă faceți griji, nu va fi o problemă cu salariile la T.C.E., nu vom avea un 

transport întrerupt, deloc. Licitațiile sunt proceduri și îmi pare rău, nu am fost eu inspirat 

și este o greșeală și de acum nu o să o mai fac, ca toți directorii să fie aici pentru a vă 

răspunde în timp real la tot ce solicitați.  

A venit Carmen. Te rog Carmen, vino și explică! Au fost puse niște întrebări, este 

obligatoriu ca executivul să răspundă legislativului. 

Dna Carmen Radu – Direcția Administrație Publică, Juridic Contencios, 

Achiziții Publice, Contracte  

Bună ziua! 

Mâine se finalizează procedura la marcaje. Mâine se vor da comunicările către 

ofertanți, după care curge perioada de contestații.  
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Dl Cristian-Mihai Ganea 

Mulțumesc frumos! 

Dl Primar 

Am o rugăminte să faceți o informare doamna director, despre toate procedurile de 

achiziție ale primăriei ca să evităm alte discuții. 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc frumos! 

Dl Primar 

Vreau să spui tot. 

Dna Carmen Radu – Direcția Administrație Publică, Juridic Contencios, 

Achiziții Publice, Contracte  

Indicatoarele rutiere se vor finaliza cel mai târziu până pe data de 5. La fel și 

mobilierul stradal. Mobilierul stradal, vom încheia contractul direct, pentru că avem un 

singur ofertant nu avem obligația de a mai ține cont de termenul de contestație. 

Drumurile sunt în evaluare la acest moment. Avem 15 ofertanți: opt la un lot, șapte la 

celălalt lot. La salubritate suntem în evaluare. Avem doi ofertanți. În ambele proceduri 

avem supravegherea ANAF-ului. 

Dl Primar 

Mai am o rugăminte să informați consiliul local, și o să vă rog să-mi permiteți 

doamna președintă, și vizavi de motivul pentru care anumite contracte pe fonduri 

europene nu se semnează, dată fiind situația legată de majorarea prețurilor și de 

așteptarea unei hotărâri de guvern în acest sens. Ca să ne mai lămurim și cum pierdem 

noi o sută de milioane de euro. 

Dna Carmen Radu – Direcția Administrație Publică, Juridic Contencios, 

Achiziții Publice, Contracte  

Avem la momentul acesta reziliate cinci contracte de lucrări pentru ”Sf. Apostol 

Andrei”, Liceul 1 Mai, lotul 3 de blocuri, Grădinița 23... 

Dl Primar 

Spuneți și motivația.   

Dna Carmen Radu – Direcția Administrație Publică, Juridic Contencios, 

Achiziții Publice, Contracte  

Spun. Contractele au fost încheiate și executantul nu s-a mai prezentat pentru 

constituirea garanțiilor de bună execuție a polițelor de asigurare, motivând că-și dorește 

modificarea contractelor cu actualizarea conform noilor prețuri de la materii prime și 

materiale.  

Dl Primar 

Ne-a dat și în judeactă? 

Dna Carmen Radu – Direcția Administrație Publică, Juridic Contencios, 

Achiziții Publice, Contracte  

Și la acest moment suntem în instanță inclusiv cu Mina.  

Alte două proceduri pentru lotul 1 și lotul 4 la blocuri au fost de asemenea anulate 

tot din cauza banilor. Avem în derulare multimodalul cu dată de depunere pe 10. Există 

solicitări și la acesta de prelungire și multe solicitări de actualizare de prețuri. De 
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modificare a valorii estimate pe actualizare de prețuri. La acest moment pe piața publică 

există o serie de informații că ar apărea un act normativ ca să reglementeze această 

situație, privind posibilitatea autorităților de a actualiza valorile estimate, dar să vedem în 

ce măsură procente din acestea vor fi declarate eligibile astfel încât să nu fie suportate 

exclusiv de la bugetele locale. Acesta este unul dintre motivele pentru care ele sunt 

blocate.  

Dl Primar 

Atenție, blocate. Nu pierdute. Am auzit tot felul de lucruri. Dacă un eurocent din 

ceea ce înseamnă fondurile europene ar fi pierdut de către primăria Ploiești, prin modul 

incorect în care s-au întâmplat lucrurile, și am avut cazuri, doar un milion de euro pe 

modalități incorecte de a face procedurile. Dacă un eurocent, instantaneu aș veni clar și 

răspicat și o spun public, să vorbesc despre lucrul acesta, să-mi recunosc vina și să 

acționez în consecință. Nu dorim să înțelegem că asta este situația și dorim să ne facem 

campanii electorale băgând în sperieți ploieștenii, este absolut păcat. Realitățile astea 

sunt. Cei care au câștigat o licitație în baza unor proceduri de atribuire care nu pot fi 

modificate decât printr-o lege sau o ordonanță de guvern, nu vor să vină să-și încheie 

contractele, pentru că în momentul în care discutăm, toți, și cei care ne urmăresc știu 

foarte clar, că prețurile la materiale de construcții au crescut cu 25 – 30%. Aceasta este 

realitatea, dar, și rugămintea mea Carmen este ca mâine, o hârtie, pe mail-ul fiecărui 

consilier din consiliul local să fie ca informare pe ce se întâmplă real. Și vă mulțumesc! 

Dl Daniel Nicodim 

Dacă-mi permiteți! 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Numai un pic. Mai avea domnul Ganea. Îmi cer scuze, vă dau imediat cuvântul.  

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Mulțumesc doamna președinte! Da, sunt perfect de acord cu domnul Primar, știu 

că prețurile la materialele de construcție s-au dublat la absolut tot, este foarte clar... 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mai aveți interpelări? 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu mai am interpelări. 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă mulțumesc foarte mult! 

Domnul viceprimar! 

Dl Daniel Nicodim 

Voiam să completez cele spuse de către domnul primar, să informez consiliul local 

că, prin participarea mea la ședința Asociației Municipiilor atât domnul premier Florin 

Câțu cât și președintele Asociației, domnul Emil Boc au dat asigurări că în cel mai scurt 

timp vom avea o hotărâre de guvern care să deblocheze chestiunea creșterii prețurilor la 

materiale. 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă mulțumesc frumos!  

* 
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Domnul consilier Ștefan Alexandru! 

Dl Alexandru Ștefan 

 Mulțumesc doamna președinte! 

 Legat de acest proiect de finanțare din fonduri nerambursabile, respectiv Colegiul 

Național Al. I. Cuza și tot ce am discutat, ok, prima problemă am înțeles că prețurile din 

acest moment nu mai sunt la fel cu prețurile cu care s-au făcut contractele, dar, contractul 

cu această firmă, nu că ei refuză să..., a fost reziliat. Ei au acționat în judecată primăria. 

Vreau să știu, dacă va apărea această O.U.G. se mai așteaptă termenul de judecată sau se 

poate începe procedura de achiziție? 

Dl Primar 

Cu tot respectul pentru dumneavoastră este evident că nu sunteți de specialitate. 

Dacă un contract a fost reziliat, este reziliat. Și este reziliat pentru faptul că nu s-a dorit să 

încheie prețul, sau mă rog, să încheie contractul în niște termeni stabiliți și vizavi de 

termenii financiari. Deci noi cumva să ne întoarcem înainte, sau mă rog, pe ce era înainte, 

nu prea... 

Dl Alexandru Ștefan 

Păi nu să ne întoarcem. Pentru că eu am discutat și în acest moment se spune că 

primăria s-a mai ars. Așteptăm să vedem dacă cumva ne întoarce instanța și după aia... 

Dl Primar 

Primăria s-a mai ce? 

Dl Alexandru Ștefan 

Exact așa s-au exprimat. Iar termenul de judecată este 26.08.2021. 

Dl Primar 

Nu înțeleg ce spuneți. Ce înseamnă ”s-a mai ars”.  

Am o licitație pe care o ține o comisie pe care niciodată sau în care niciodată nu 

mă voi amesteca. Este valabil pentru toate licitațiile. Această comisie a încheiat un 

contract la anumite prețuri, pe care nu mai dorește să-l încheie cel care a câștigat, pentru 

că își dă seama că la prețul respectiv pierde și nu câștigă nimic. Arsul, nu știu despre ce 

este vorba… 

Dl Alexandru Ștefan 

Să ne înțelegem. Contractul a fost reziliat. Nu știu de ce mai discutăm de această 

firmă.  

Dl Primar 

Păi asta vă întreb, și atunci de ce mă întrebați de ce o să reluăm ce? O să reluăm 

procedura. 

Dl Alexandru Ștefan 

Da, dar când? Asta era întrebarea. 

Dl Primar 

Domnul consilier, haideți să facem așa: eu dacă reiau procedura azi, fără să am o 

hotărâre de guvern în spate, o fac la niște prețuri care nu vor fi niciodată reale, pentru că 

sunt foarte mici. Deci mă duc tot acolo. Eu aștept o hotărâre de guvern, cu o realitate sau 

cu o dispoziție legală privind realitatea la nivelul materialelor de construcții, ca să pot să 

țin o licitație zdravănă la cap și să nu bag în pușcărie niciun fel de om care este în 
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comisia de licitație. Să se încheie un contract, prin care, evident, dacă cineva crede că 

vreo firmă vine să lucreze în Ploiești fără să aibă și un profit este o poezie frumoasă, și 

după care să pot să închei un contract pe care să-l pun în practică. Să încep o procedură 

de dragul de a o pune, înseamnă să pun un caiet de sarcini, la prețurile de acum, adică 

destul de jos, pe niște lucruri care nu sunt reale și să am același rezultat ca cel pe care 

dumneavoastră l-ați concluzionat, în speță, rezilierea contractului, pentru că nu s-a venit 

să se încheie contractul. Acesta este motivul pentru care, cu toții, așa cum v-a confirmat 

și domnul viceprimar, așteptăm hotărârea de guvern.  

Mulțumesc! 

Dl Alexandru Ștefan 

După această hotărâre de guvern aveți dorința de a reîncepe procedura de licitație? 

Dl Primar 

Dacă vreodată în viața mea am făcut sau am lăsat ideea că nu îmi place să fac 

lucruri în orașul acesta, pe care îl iubesc, indiferent din ce poziție, vă înșelați. Sigur, da. 

În momentul în care pot ține o procedură de achiziții care să se finalizeze printr-un 

contract ce să se și pună în practică, în momentul respectiv o voi face. În plus, la anumite 

loturi de bloc am avut niște probleme cu semnăturile date de asociații. În care mai grav, 

pare că anumiți proprietari de acolo se vor înscrie în fals, spunând că nu au dat aceste 

semnături și împiedicând o procedură. Să știți că am fost foarte ferm pe această temă, dat 

fiind faptul că sunt și de specialitate, dar, pare că niște lucruri nu sunt neapărat în regulă. 

Și atunci, niște documente, spre exemplu hotărârea asociațiilor de locatari care avizează 

suportul vizavi de o anumită sumă, ce pare a fi viciat foarte grav și printr-o semnătură 

falsă, pare, atenție, rețineți, este o problemă. Nu eu am făcut toate lucrurile astea, nu eu 

am verificat și nu eu eram cel care făcea administrație la ora 1800 spunându-vă cât de 

buni și frumoși suntem și ce fonduri atragem. Noi toți, eu în primul rând și 

dumneavoastră, avem obligația să punem lucrurile în mișcare. Dar corect, legal și cu o 

finalitate. Mulțumesc! 

Dl Alexandru Ștefan 

Și mai avem la pasajul CFR – Podul Înalt. Și acolo procedura este blocată. În 

proiectul actual durata de implementare este de 37 de luni, iar conform A.D.R.-ului el 

trebuie completat în 29 de luni. Voiam să știm ce soluție a găsit executivul pentru această 

problemă? 

Dl Primar 

Soluția executivului este să scoată la licitație. Atenție, toată lumea face o confuzie. 

Una este că avem sută la sută corecție pe proiectare, pentru că s-a plecat de la 570 de mii 

de lei și s-a ajuns la șase milioane o sută, ca să ne lămurim foarte clar, și alta este că 

proiectul există și îl putem socate la licitație. Ce ne spune nouă corecția de sută la sută 

este faptul că nu vom beneficia de niciun ban prin acest procedeu numită corecție sută la 

sută din fondurile europene pe proiectare. Așa că, în foarte scurt timp dăm drumul și la 

lucrul acesta, cu toții observăm, nu dumneavoastră că nu erați la momentul respectiv în 

consiliu, că bugetul primăriei este viciat cu 5 milioane 500, sumă pe care ar trebui să o 

luăm de la MDTR și pe care nu o mai luăm. Adică, să fiu un pic răutăcios să se supere iar 

domnul Ganea pe mine, cu bugetul pe reparații și întreținere școli pe vreo trei ani, dar 
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banii aceștia nu-i mai luăm. De dat drumul la procedura de achiziție, dăm. Faptul că nu 

mai luăm un leu pe proiectare, asta este foarte grav. Un leu mă refer din fonduri 

europene. Cam asta este situația, dar, și este obligatoriu, Milena este aici? Vă va pune la 

dispoziție tot ce înseamnă pașii legat de această situație pentru a fi corect informat și vă 

mulțumesc! 

Dl Alexandru Ștefan 

Nu mă refer la proiect. Mă refer la faptul că, urmând să se clarifice modalitatea 

privind trecerea mijlocului fix ”Pod km 2 + 900L3 Ploiești – Vest Crâng” din domeniul 

public al statului în domeniul public al municipiului Ploiești.  

Dl Daniel Nicodim 

Am înțeles. Dacă-mi permiteți vă pot răspunde la situația aceasta.  

Proiectul european pe care-l invocați se referă la lărgirea străzii Cantacuzino la 

patru benzi. La refacerea podului de cale ferată, așa zisul Podul Înalt, care de fapt este 

scund și este într-o stare foarte precară de siguranță și a depoului de după. Există soluții 

oferite de proiectant. Chiar și astăzi am avut o ședință în acest sens. Trebuie spus de la 

bun început că în ceea ce privește podul, lucrările asupra lui sunt neeligibile ca urmare a 

lipsei drepturilor reale la momentul semnării contractului de finanțare și ca soluție, se 

poate desprinde podul de restul lucrării, iar restul lucrării se poate executa în timp, ca să 

ne încadrăm pentru sfârșitul anului 2023, urmând ca lucrarea la pod să fie reluată. Există 

de asemenea și demersuri făcute la Ministerul Transporturilor, cel care trebuie să ne 

transfere dreptul real asupra Pasajului respectiv, asupra podului respectiv. Am avut și 

vom avea în continuare întâlniri cu cei de la Ministerul Transporturilor, care la rândul lor 

așteaptă și nișe avize de la Ministerul Justiției.  

Dl Primar 

Discuția este simplă. Nu va fi niciun proiect ratat, pentru că sunt niște lucruri pe 

care trebuie să le facem, noi toți. Dar real, noi acum încercăm să susținem și să 

completăm ceea ce nu a fost chiar corect făcut anterior. Pe mine nu mă interesează cine, 

sau mă interesează cine este de vină pe tema asta, și aici vor fi reacții. Am vorbit cu cei 

doi viceprimari și cu city. Pe mine mă interesează la un moment dat să termină lucrările 

și să le facem corect și cât se poate de ieftin pentru noi.  

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă mulțumesc frumos! 

Ați încheiat domnul consilier interpelarea? 

* 

Mulțumesc! domnul consilier Botez! 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Mulţumesc doamna Preşedinte! Domnule Primar eu nu o să vă critic astăzi, doar o 

să vă declar că sunteţi cel mai înalt primar al ploieştiului şi dacă am vreunul din regret, 

este că nu v-am prins în primul mandat că era spectaculos. Având în vedere că relaţia 

noastră este una mai specială aşa, o să vă critic mâine la Conferinţa de presă, aş vrea să 

vă amintesc o discuţie pe care am avut-o în mod plublic la şedinţa anterioară ordinară în 

care eu făcând o interpelare la C.S.M., dumneavoastră v-aţi exprimat, dacă vă mai 

aduceţi aminte, că veţi monitoriza modul în care să răspundeţi la interpelarea mea, 
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întrucât şi dumneavoastră aţi considerat la momentul respectiv că sunt lucruri la C.S.M. 

care nu sunt chiar corecte. Astăzi am primit, ceea ce se cheamă un răspuns la interpelarea 

clubului. În timp ce interpelarea făcută de mine era punctuală şi se referea la date, 

persoane, documente, am primit o băşcălie de răspuns în care mi se spune în ce temei 

legal funcţionează Clubul Sportiv Municipal. Şi mi se pun drept anexe, şi apropo, aş vrea 

să vă rog să imputaţi persoanei care a făcut asta, costul copiatului, da, cu nişte 

regulamente pe baza căruia funcţionează C.S.M.,  adoptate de noi de-a lungul timpului şi 

care nu aveau nimic de-a face cu interpelarea. La sfârşit, fără niciun fel de explicaţie, fără 

nimic, mă trezesc cu CV-ul domnului Valeriu Răchită, impresionant, de altfel, şi cu o 

copie după calificarea domniei sale. Înţeleg că nu are licenţă la facultate dar are licenţă în 

sport, felicitări, nu aveam nicio problemă, nu am întrebat asta, nu mă interesează. Nu ştiu 

de ce domnul Răchită şi nu oricine altcineva. Răspunsul la cele 14 întrebări punctuale 

este de maniera următoare, uitaţi acesta este răspunsul la 14 întrebări, da, bun. Structura 

este organizată şi funcţionează conform articolului din R.O.F. aprobat prin… raportarea 

la structura sportivă, se face potrivit R.O.F-ului. Sunt 14 întrebări punctuale și acesta este 

răspunsul. În paralel cu asta, întrucât am adresat aceeaşi interpelare şi doamnei 

Angelescu, domnia sa pe două pagini ne spune foarte clar care este structura de drept nu 

cea de fapt, actualmente a C.S.M.-ului. E un pas înainte cel puţin la nivelul competenţei 

domniei sale şi mi se pare o informare corectă.  

Eu vă spun în felul următor: nu-mi place nici să fiu luat la mişto, nici să fiu umilit, 

iar în calitatea mea de coproprietar al scaunului de primar, că am înţeles că sunt unul din 

cei 27-28, o să fiu în locul dumneavoastră, nu vă dau sugestii, dar l-aş da afară pe 

directorul de la C.S.M. 

Dl Primar 

Păi, nu avem. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Ăla care a semnat. Mi-e prieten, dar nu accept să fiu miştocărit. 

Dl Primar 

Lucian, eşti aici? Nu e. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Nu e. Nu-mi place nici să fiu luat la mişto, nici să fiu umilit, nu am trait 56 de ani, 

am ajuns într-o zonă în care să fiu luat la glume şi la băşcălie de către doi fotbalişti, chiar 

cu CV-uri. Tocmai de aceea domnule Primar, vă rog direct, fără alte discuţii, să 

intermediaţi dumneavoastră această relaţie cu C.S.M.-ul şi să aveţi amabilitatea de a 

dispune ca într-un termen de 3-4 zile nu încă 30, să mi se răspundă în mod corect la acea 

interpelare, în caz contrar, eu consider, şi vă rog să mă credeţi că nu aş fi crezut niciodată 

să spun chestia asta, dar dacă se întâmplă o dată, hai să zici că este fraier ăla care a făcut-

o, dar dacă se întâmplă a doua oară eşti fraier tu, adică eu, voi face o plângere penală 

pentru abuz în serviciu împotriva  întregii conduceri a C.S.M.-ului şi nu vreau să fac asta. 

Pentru că, după părerea mea, acolo se întâmplă lucruri nelegale şi ceea ce am solicitat, 

am solicitat spre binele public nu spre interesul meu. Tocmai de aceea, vă rog mult de tot, 

prin autoritatea dumneavoastră, prin faptul că v-aţi declarat şi nu contest niciodată, că 

sunteţi un apărător al legalităţii şi al unei dreptăţi pe care uneori o vedeţi din  perspectiva 
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dumneavoastră, dar asta nu este important, aici nu cred că întrebând câte posturi sunt 

ocupate, nu mi se poate răspunde. Şi vă rog să mă credeţi că s-a ajuns la un moment în 

care nu mai putem merge mai departe cu acest stil de ping-pong dintre consilieri şi 

subordonate. Contez foarte mult pe onestitatea dumneavoastră, contez foarte mult pe 

autoritatea dumneavoastră şi contez foarte mult pe omul Andrei Volosevici. 

Dl Primar 

Simplu şi sec domnule consilier. Următoarea informare pe care o să o aveţi, o să o 

aveţi cu semnătura mea. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Vă mulţumesc. Deci, dacă s-ar putea într-un termen mai scurt. 

Dl Primar 

Nu se pune problema. Foarte rapid. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Vă mulţumesc. 

Dl Primar 

De data asta va fi o informare către mine, iar informarea către dumneavoastră va fi 

cu semnătura mea, deci asumată. 

Vă mulțumesc pentru încredere! 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Aș vrea să vă las dumneavoastră această lucrare ca să vedeți nivelul de bășcălie 

exprimat în ea. 

*** 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă mulțumesc frumos! 

* 

Dacă nu mai sunt alte întrebări și interpelări o să trecem la următorul punct pe 

ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privind acordarea pentru anul şcolar 2021 – 2022 a 

pachetului cu rechizite şcolare „Primul Ghiozdan” – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici și de consilierii Georgeta Simona Popescu, Anca Adina Popa, Valentin 

Răzvan Săbău, Constantin Nemeș și Cristian – Ionel Ionescu”. 

Cine este pentru? 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu mai întrebați dacă sunt discuții? 

 Dna Georgeta-Simona Popescu 

Sunt discuții? Vă ascultăm domnul consilier! 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Ca în fiecare an, o să fac propunerea ca toți consilierii, dacă doresc, să facă parte 

dintre inițiatorii acestui proiect de hotărâre. Așa a fost de 7 ani de zile. 

Dl Primar 

Este eroarea mea, vă rog să mă scuzați. Și aceasta este propunerea și susținerea 

mea. Vă rog să mă scuzați, nu este ok așa și de acum, pentru executiv, cei care 

formulează propunerea, s-o facă cu inițiativa, dacă doresc și să întrebe toți consilierii.  

Vă rog să mă scuzați, aveți dreptate. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Cu permisiunea domnului consilier Ganea, supun la vot proiectul: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? -                       

Dacă se abține cineva? -                    

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul nr. 8 „Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Spitalului Municipal Ploieşti pe anul 2021 – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici și de consilierii Paul Palaş Alexandru, Gheorghe Sîrbu Simion, Radu 

Alexandru Simionescu, Mihai Tonsciuc și Anca Agapie.” 

Discuții? Domnul Ganea și domnul Paul Palaș. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Doamna director se află în sală? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Este în on-line. Doamna director, ne auziți? 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Pot să vorbesc și cu cineva din consiliul de administrație. Pot să vorbesc și cu 

doamna Crăciunoiu. 

Era o problemă vizavi de faptul că, la Spitalul Municipal s-a făcut un departament 

Covid la un moment dat prin care trebuia să primească niște bani de la Consiliul 

Județean. Știu că s-a terminat dar trebuiau plătiți sau ceva la modul acesta. M-am întâlnit 

cu doamna director și era un pic supărată că nu reușea. Dacă știți ceva, dacă s-a bugetat, 

dacă s-au trimit bani de la Consiliul Județean? 

Dl Primar 

Pot să răspund eu la asta fără nici un fel de problemă. 

Da, Ploieștiul a reușit o performanță care a trecut sub tăcere, aceasta este situația, 

în mod sigur reconcilierile se vor face. Ploieștiul a primit 750 de mii de lei, dintre care 

728 de mii de lei tot ce înseamnă secția de Covid pe care am făcut-o printr-o hotărâre de 

consiliu local la Spitalul Schuller. 

Pe românește, clar și răspicat – de la Consiliul Județean am primit 750 de mii de lei 

dintre care 728 de mii de lei acoperă investiția pe care am făcut-o, suportat-o și plătit-o și 

diferența de 22 de mii de lei... și aici m-am oprit. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Mulțumesc frumos domnul primar! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mai sunt întrebări? Domnul Paul Palaș. 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Am un amendament care ține de o corectă prezentare în anexa 1 a sumelor ce fac 

obiectul rectificării de astăzi, la veniturile din secțiunea de funcționare pentru finanțarea 

secțiunii de dezvoltare punem „-26 de mii de lei” pentru că banii sunt destinați pentru 

dezvoltare. Iar puțin mai jos la veniturile secțiunii de dezvoltare „+26 de mii de lei”. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Acesta este amendamentul dumneavoastră? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Da. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Supun la vot amendamentul domnului consilier Paul Palaș: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abțin cineva? - 

Cu 26 de voturi ”pentru”, amendamentul a fost adoptat. 

* 

Supun la vot proiectul de hotărâre în integralitate: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abțin cineva? - 

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 9 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Administraţiei Parcului Memorial “Constantin Stere” 

Ploieşti pe anul  2021 – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

Discuții? Doamna consilier Popa! 

Dna Anca-Adina Popa 

Bună ziua! Problema mea ar fi următoarea: pentru banii care erau sortiți soclului și 

bustului lui Vasile Goldiș. Eu cred că acești bani ar putea fi folosiți în interesul 

ploieștenilor în alte scopuri și nu acolo. Nu cred că era necesară o alocare a unei 

asemenea sume, vorbim aici de 50 de mii de lei, pentru un bust când avem nevoie de alte 

investiții la nivelul orașului.  

Mulțumesc! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Și eu vă mulțumesc! Alte discuții? Domnul Paul Palaș. 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Proiectul acesta, inițial venise cu o propunere de suplimentare de sume de la 

bugetul local. Din cauza faptului că nu avem acele sume, el a suferit modificări iar forma 

finală o avem prezentată acum. Sunt mai multe modificări de formă care au fost necesare 

pentru a corecta acest proiect. Ideea de bază este că banii de la bugetul local nu se duc la 

această rectificare spre Parcul ”Constantin Stere”, iar modificările au loc între capitole. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă mulțumesc frumos! Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul. 

Mai întâi supunem la vot amendamentul domnului Paul Palaș: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva?    - 

Cu 26 de voturi ”pentru”, amendamentul a fost adoptat. 
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* 

Supun la vot proiectul: 

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă? -   2 voturi 

Dacă se abține cineva? -   1 vot 

Cu 23 de voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă”, ale consilierilor Anca-Adina Popa 

și Costel Andreescu și 1 ”abținere” a domnului consilier Mihai Tonsciuc, proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 10 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului  de  

venituri şi cheltuieli pe  anul  2021 al S.C. Transport Călători Express S.A. Ploieşti şi 

estimările pe 2022-2023 – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.”. 

Discuții? Nu sunt. 

Supun la vot: 

Cine este pentru?  - 22 voturi 

Cine este împotrivă? -   1 vot 

Dacă se abține cineva? -   3 voturi 

Cu 22 de voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” al domnului consilier Costel 

Andreescu și 3 ”abțineri” ale consilierilor Anca-Adina Popa, Magdalena Trofin și Răzvan 

Enescu, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul nr. 11 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

de venituri şi cheltuieli al Spitalului de Pediatrie Ploieşti pe anul 2021 – inițiat de primar 

Andrei-Liviu Volosevici și de consilierii Paul Palaş Alexandru, Gheorghe Sîrbu Simion, 

Radu Alexandru Simionescu, Mihai Tonsciuc şi Anca Agapie.” 

Discuții? 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva?    - 

Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 12 a fost retras de pe ordinea de zi. 

*** 

Punctul 13 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de 

cheltuieli al Poliţiei Locale a municipiului Ploieşti pe anul 2021 – inițiat de primar 

Andrei-Liviu Volosevici și de consilierii Paul Palaș-Alexandru, Gheorghe Sîrbu-Simion, 

Radu-Alexandru Simionescu, Mihai Tonsciuc și Anca Agapie”. 

Discuții? 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva?    - 

Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 
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Punctul 14 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre privind avizarea ajustării tarifelor 

de apă şi de canalizare – inițiat de consilierii George Sorin Niculae Botez, Gheorghe 

Popa, Nicoleta Ștefan, Mihai Tonsciuc și Aurelian -  Dumitru Tudor.” 

Discuții? Domnul consilier Popa. 

Dl Gheorghe Popa 

Mulțumesc doamna președinte! 

Având în vedere adresa pe care am primit-o ieri la grupul operativ de la doamna 

secretar, din partea societății Apa Nova, care are legătură cu acest proiect al tarifului, 

propun prorogarea acestui proiect pentru a ne lămuri. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc! Domnul Sîrbu! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion 

Având în vedere faptul că acest tarif trebuie să stea în dezbatere 30 de zile și adresa 

de acolo, comisia 1 de buget finanțe a dat aviz negativ acestui proiect și sunt de acord cu 

propunerea domnului Popa. Mai mult decât atât, acest proiect, în comisie nu a avut decât 

un singur vot. Restul de 4 voturi au fost împotrivă. 

Mulțumesc! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc frumos! 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

O clarificare: acest tarif, așa cum este el aici, nu a stat 30 de zile pe site? 

Dna Mihaela-Lucia Constantin – Secretar General 

Ba da. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Domnul Sîrbu a stat. Acolo este o problemă, dacă așa apreciați așa facem. Numai 

că, de fiecare dată va veni un nou tarif, un nou tarif și nu o să avem niciodată 30 de zile 

pentru noul tarif. Adică, o să vedeți că, peste 30 de zile, probabil că se va veni cu o 

majorare a tarifului. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc frumos domnul Botez!  

O să cer permisiunea de a supune la vot propunerea de prorogare făcută de domnul 

consilier Popa:   

Cine este pentru?  - 22 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva?    -  4 voturi 

Cu 22 de voturi ”pentru” și 4 ”abțineri” ale consilierilor Cristian-Mihai Ganea, 

Anca Agapie, Robert Vîscan și George-Sorin Botez, proiectul de hotărâre a fost prorogat. 

*** 

Punctul nr. 15 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare 

a costului mediu lunar de întreţinere în anul 2021 pentru copiii înscriși la Centrul Creșă 

Ploiești – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici și de consilierii Paul-Palaș 

Alexandru, Gheorghe Sîrbu Simion, Alexandru-Radu Simionescu, Mihai Tonsciuc și 

Anca Agapie”. 
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Discuții? Domnul Paul Palaș. 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Mulțumesc doamna președintă! 

Aici avem o modificare în text, mai exact la articolul 2. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Este un amendament? 

Dl Paul Palaș-Alexandru 

Este un amendament, da. Introducem acest tabel pentru o corectă înțelegere a 

modificărilor pe care le avem de aprobat. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Supun la vot amendamentul domnului Paul Palaș. 

Cine este pentru?  - 23 voturi 

Cine este împotrivă? -   3 voturi 

Dacă se abține cineva? - 

Cu 23 de voturi ”pentru” și 3 voturi ”împotrivă” ale consilierilor Cristian-Mihai 

Ganea, Robert Vîscan și George-Sorin Botez, amendamentul a fost aprobat. 

* 

Cu acest amendament aprobat, supunem la vot proiectul: 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Mai dați voie un pic la discuții? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă rog domnul consilier! 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Am avut ieri la comisia 7 această propunere și am discutat cu doamna director de 

la Centrul Creșe o chestiune care ține de omenie și de un fapt care este mai mult decât 

evident, faptul că nu toți cetățenii Ploieștiului stau cu banii foarte mulți în buzunar. Și am 

spus că, dacă sunt foarte puțini care sunt loviți de această creștere, este o chestiune care 

ar trebui să ne intereseze, pentru că ei sunt de fapt, cei care ar trebui să fie protejați. Și, în 

discuția pe care am avut-o cu doamna în prezența întregii comisii, am întrebat-o dacă 

această majorare este absolut necesară la acest moment și mi s-a spus că actualmente nu 

este și că ar putea, pe prețul existent la acest moment, să ajungă în luna octombrie.  

În același timp, i-am cerut să vadă dacă există vreo posibilitate legală pentru ca noi 

prin buget, ținând cont de nivelul actual al veniturilor cetățenilor municipiului, această 

creștere să o putem suporta. 

Pentru o familie care are doi copii la creșă și care dă 10 lei pe zi, înseamnă 4 lei 

într-o zi, înseamnă 80 de lei practic pe lună, care înseamnă bani mulți. 

Doamna director mi-a promis atunci că va studia aceste lucruri, mai ales că ne-a 

comunicat că această creștere nu este sub presiunea timpului. 

Tocmai de aceea, aș vrea să vă rog, având în vedere faptul că este de interes, să ne 

spuneți doamna director, cu acceptul doamnei președinte, dacă, confirmați această 

discuție și dacă este astăzi nevoie de această majorare sau putem să ne mai gândim, în așa 

fel încât să avem o atitudine corectă față de acei oameni care nu au bani. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc frumos! S-o ascultăm pe doamna director. 

Dna Angelica Fodor – Centrul Creșe 

Este sub presiunea prețurilor. Nu neapărat a timpului ci a prețurilor care cresc într-

un mod alarmant. Asta v-am spus și ieri dumneavoastră. 

M-am interesat și am vorbit la nivel economic cu doamna director și mi-a spus că 

nu există cadru legal să preia Primăria și să plătească diferența de cei 2 lei. Domnul 

consilier Palaș a venit cu acest amendament: adică acolo unde există 2 copii în 

colectivitate, la al doilea copil să se plătească jumătate din prețul propus, adică de 6 lei.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Bun, și atunci întreb și eu: până acum, la 2 copii luam 20 de lei, acum, la 2 copii, 

iau 18 lei. Unde este creșterea, că tot nu mă ajută economic? 

Dan Angelica Fodor – Centrul Creșe 

Cu 2 lei mai puțin.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Aveți o structură câte familii au un copil sau doi copii? Pentru că pot să risc, în 

condițiile acestea, dacă sunt câte doi copii în familie, pe o aritmetică din aia elementară, 

să încasez mai puțini bani decât încasez astăzi. 

Dna Angelica Fodor – Centrul Creșe 

Nu, pentru că, în creșă, copiii au vârste până la 3 ani. Sunt foarte puțini părinți care 

au gemeni. Aceia sunt părinții care au 2 copii. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Puteți să ne spuneți cât sunt de puțini sau de mulți?  

Dna Angelica Fodor – Centrul Creșe 

Ca procent, să zic, 1%. Sunt foarte puțini. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

1% părinți care au 2 copii în creșă? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Adică între 1 și 3 ani. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Până la 3 ani mai face, mai are timp.  

Dna Angelica Fodor – Centrul Creșe 

Biologic, puțin probabil. Pentru că-l aduci de la 1 an și jumătate și pleacă spre 

grădiniță.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Eu vă propun să ne gândim și să vedem dacă-i musai… 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Aveți o propunere? Domnul consilier Botez, aveți o propunere? 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Da, de prorogare. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumim frumos doamna director!  

Supun la vot propunerea de prorogare a domnului consilier Botez: 
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Cine este pentru?  - 3 voturi 

Cu 3 voturi ”pentru” ale consilierilor George-Sorin Botez, Robert Vîscan și 

Bogdan Lupu propunerea de prorogare a fost respinsă. 

* 

Putem trece la votul proiectului în integralitatea lui. 

Vă ascult domnul Ganea! 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Îmi cer scuze, știu că sunteți grăbită și că este ședința lungă, o întrebare aveam: am 

putea noi, ca și instituție, ca și UAT (am înțeles că, conform legii nu putem), dar prin 

Fundația „Copiii noștri”, am putea să susținem această creștere care eu nu cred că este o 

sumă exorbitantă. 

Totuși, are dreptate și doamna director prin faptul că s-au scumpit. Se scumpesc 

toate de la zi la zi. Dar, prin Fundația „Copiii noștri” am putea să punem această sumă 

pentru reîntregire. Chiar dacă votăm astăzi sau nu votăm, aș vrea s-o luați ca pe o 

posibilitate. Nu mai știu exact componența sau cine este președinte la Fundație… 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Astăzi vom mai schimba din ea așa că puteți trasa ca rugăminte… 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Rugămintea mea este pentru viitor, atunci. Mulțumesc! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc frumos! 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui după aprobarea amendamentului propus 

de domnul Palaș: 

Cine este pentru?  - 21 voturi 

Cine este împotrivă? -   1 vot 

Dacă se abține cineva? -   4 voturi 

Cu 21 de voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” al consilierului George-Sorin Botez și 

4 ”abțineri” ale consilierilor Robert Vîscan, Cristian-Mihai Ganea, Alexandru Ștefan și 

Cristian Ionel Ionescu proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 16 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului 

Solicitantului privind regimul finanțărilor nerambursabile de la bugetul local, alocate 

pentru activităţi nonprofit de interes local și a Metodologiei Generale pentru atribuirea 

contractelor de finanțare nerambursabilă din fondurile publice ale Municipiului Ploieşti, 

alocate pentru activităţi nonprofit potrivit Legii nr. 350/2005 pentru anul 2021– inițiat de 

primar Andrei-Liviu Volosevici”. 

Discuții? Nu sunt. 

Cine este pentru?  - 22 voturi 

Cine este împotrivă? -   1 vot 

Dacă se abține cineva?    -   3 voturi 

Cu 22 de voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” al domnului consilier George-Sorin 

Botez și 3 ”abțineri” ale consilierilor Cristian-Mihai Ganea, Alexandru Ștefan și Cristian 

Ionel Ionescu, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 



28 
 

*** 

Punctul 17 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre referitor la modificarea Hotărârii 

Consiliului Local nr.403/2020 privind repartizarea reprezentanţilor Consiliului Local al 

municipiului Ploieşti în Consiliile de Administraţie şi în Comisiile pentru Evaluarea şi 

Asigurarea Calităţii, din unităţile de învăţământ preuniversitar de stat şi particular de pe 

raza municipiului Ploieşti, pentru anul școlar 2020-2021, modificată – inițiat de primar 

Andrei-Liviu Volosevici și de consilierii Georgeta Simona Popescu, Anca Adina Popa, 

Valentin Răzvan Săbău, Constantin Nemeș și Cristian – Ionel Ionescu.” 

Este vorba de înlocuirea în CA-uri și în comisiile de evaluare a colegilor care au 

plecat, domnul Stănciulescu și doamna Cochinescu. Nominalizările au fost făcute. Vă rog 

să le afișați, cele scrise cu roșu sunt noile nominalizări. Le putem vedea pe ecran. 

Discuții?  

Cine este pentru?  - 25 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? -   1 vot 

Cu 25 de voturi ”pentru” și 1 ”abținere” a domnului consilier Cristian-Mihai 

Ganea, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 18 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre privind repartizarea 

reprezentanţilor Consiliului Local al municipiului Ploieşti în Consiliile de Administraţie 

şi în Comisiile pentru Evaluarea şi Asigurarea Calităţii, din unităţile de învăţământ 

preuniversitar de stat şi particular de pe raza municipiului Ploieşti, pentru anul școlar 

2021-2022 – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici și de consilierii Georgeta Simona 

Popescu, Anca Adina Popa, Valentin Răzvan Săbău, Constantin Nemeș și Cristian – 

Ionel Ionescu.” 

Se mențin actualele componențe. Nu au apărut solicitări de modificare. 

Dacă sunt discuții? Întrebări? 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 19 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre referitor la modificarea Hotărârii 

Consiliului Local nr.101/2021 privind desemnarea reprezentanților Municipiului Ploiești 

în Consiliul Director al Fundației “Copiii Noștri” Ploiești – inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici”. 

Grupul P.N.L. îl propune pe domnul consilier Radu Simionescu. Este o singură 

propunere. Este vorba de postul rămas liber în urma plecării doamnei Cristina 

Cochinescu. 

Dacă nu mai sunt alte propuneri, întrucât este vorba de o singură propunere, vă 

propun să votăm vot deschis, chiar dacă este vorba de persoane: 

Cine este pentru vot deschis?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă?   - 
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Dacă se abține cineva?   - 

Cu 26 de voturi ”pentru” propunerea de vot deschis a fost aprobată. 

* 

Supun la vot proiectul de hotărâre cu propunerea ca domnul Radu Simionescu să 

facă parte din comisie: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

* 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Aș vrea să-l rog pe domnul Simionescu să inițieze, să discute în cadrul grupului, 

eventual să se sfătuiască cu noi, avem niște bani acolo care zac de niște ani de zile și am 

văzut că s-au plătit 9 mii de lei pe niște facturi de la 1907, mă rog, este un fel de 

brambureală pe acolo.  

Este păcat, în condițiile în care am putea să facem mici acțiuni care să genereze 

mulțumire la nivelul colectivității, să nu-i folosim. Tocmai de aceea, vă rog mult de tot să 

vă aplecați asupra acestei probleme și să vedem ce putem să facem. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă mulțumesc mult de tot!  

Domnul Simionescu! 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Mulțumesc doamna președinte! 

Mulțumesc pentru propunere. Aceeași propunere să fie și pentru colegii care sunt 

deja membri pentru că sunt 5 membri din consiliul local. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Am zis – împreună. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc! 

*** 

Trecem la punctul 20 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre referitor la modificarea 

Hotărârii Consiliului Local nr. 409/2020 privind numirea reprezentanţilor Consiliului 

Local al Municipiului Ploieşti în Comitetul de Coordonare de la S.C. Apa Nova Ploiești 

S.R.L., modificată – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici”. 

Este vorba de înlocuirea domnului Stănciulescu. 

Dl Cristian-Ionel Ionescu 

Mulțumesc doamna președintă! 

Îl propun aici pe colegul meu, Alexandru Ștefan. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc! Alte propuneri? 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Doamna Agapie. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Este un singur loc vacantat. În acest caz, va trebuie să facem vot on-line cu ajutorul 

colegilor de la IT. Trebuie să ne conectăm toți la telefon.  

* 

PAUZĂ 

* 

În acest moment toți consilierii sunt în sală, așteptăm buletinul de vot. 

* 

19 voturi pentru domnul Alexandru Ștefan, 7 voturi pentru doamna Anca Agapie.  

* 

Propun la vot proiectul de hotărâre cu domnul Alexandru Ștefan membru în 

Comitetul de Coordonare al Apa Nova: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva?    - 

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 21 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre referitor la modificarea Hotărârii 

Consiliului Local nr.167/26.05.2021privind constituirea comisiei de negociere a 

Contractului de Concesiune privind gestiunea serviciului public de alimentare cu apă și a 

serviciului de canalizare în Municipiului Ploiești, încheiat cu Societatea Apa Nova 

Ploiești S.R.L la data de 14.06.2000 – inițiat de consilierii George-Sorin-Niculae Botez, 

Gheorghe Popa, Nicoleta Ștefan, Mihai Tonsciuc și Aurelian – Dumitru Tudor”. 

Discuții? Domnul Popa. 

Dl Gheorghe Popa 

Mulțumesc doamna președinte! 

Aș vrea ca, la articolul 1, să stabilim și data: până la data de 30 septembrie 2021. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Deci, este un amendament. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Am și eu o întrebare: ei prezintă rezultatele până la 30 septembrie și comisia până 

când? 

Trebuie să aibă durată de funcționare comisia. Nu când prezintă rezultatele. Că ei 

înseamnă că au timp de la momentul la care au încheiat negocierile să prezinte până la 

30. Cum era în varianta inițială? 

Dl Gheorghe Popa 

În varianta inițială așa a fost domnul consilier: comisia a fost stabilită de consiliul 

local… 

Dl George-Sorin Botez 

Și nu pe o perioadă? 

Dl Gheorghe Popa 

Nu. Aveau termen de depunere a raportului de negociere până la … 

 



31 
 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

60 de zile. 

Dl Gheorghe Popa 

60 de zile, da. De asta prelungim termenul.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Dați înapoi pe text. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Afișați vă rog proiectul.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Zicem așa, părerea mea: „se prelungește mandatul comisiei numită prin ….. până 

la data de … (și stabiliți dumneavoastră), iar rezultatele negocierii vor fi comunicate spre 

aprobare”.  

Dl Primar 

Nu se poate altfel. Trebuie să fie comunicate și se merge spre prelungire și atunci 

modifici contractul. Ați negociat, s-a terminat, rezultatele care stau la baza unei hotărâri 

de consiliu local și mergem spre prelungirea contractului. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Ideea este că nu știu dacă, în hotărârea anterioară, că nu o am în față și nici nu am 

de unde s-o iau în momentul acesta, zice că are mandat pe nu știu cât timp și pe urmă să 

prezinte până la data de … asta nu știu. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

60 de zile. S-a terminat.  

Dl Primar 

60 de zile s-au terminat, problema este așa: că ce vrei tu să scri, din punctul meu de 

vedere, până la urmă nu este votul meu, oricum intră în consiliul local. Că tu de fapt 

termini negocierea... 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Mandatul comisiei de a negocia, adică, activitatea de negociere.  

Dl Primar 

Da, dar rezultatul va fi comunicat consiliului local printr-un HCL care va fi sau nu 

adoptat. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Am înțeles, dar ei trebuie să prezinte rezultatele... 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Avem 2 amendamente, unul referitor la dată, făcut de domnul consilier Popa. 

Supun la vot acest amendament: 

Cine este pentru amendamentul făcut de domnul Popa, referitor la dată?  

Dl Primar 

Dacă-mi permiteți doamna președintă, înainte de vot. 

Discuția este un pic mai serioasă. Eu nu am o problemă, că putem să inițiem un  

proiect de hotărâre din lună în lună sau din două luni în două luni. Problema noastră este 

legată de Thymian. Astăzi am avut discuții. Pentru că baza prelungirii contractului, care 

este anterioară unei prelungiri normale, ar fi preluarea de către Apa Nova a ceea ce 
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înseamnă construcția și punerea în funcțiune a stației de epurare. Acolo, noi suntem în 

discuții cu Thymian, discuții pe care le-am avut și astăzi la ora 12 pentru a vedea, unu, ce 

înseamnă lucrul acesta, doi, în ce măsură ni se permite să intrăm sau le permitem lor să 

intre și care sunt soluțiile tehnice.  

Eu aș pune-o, cu acceptul dumneavoastră, cât se poate de mult. Pentru că eu nu 

cred că ținem de chestiunea aceasta. Ce să spunem?  

Din punctul meu de vedere, negocierea cu Apa Nova și negocierea care ține de 

prelungirea contractului cu Apa Nova ține fără nici cea mai mică discuție de posibilitatea 

ca ei, prin prelungirea contractului, să susțină financiar ce mai trebuie construit și 

punerea în funcțiune a stației de epurare.  

Ori, eu nu cred că este o chestie simplă deloc și atenție, mai intervine un factor 

care se numește S.C. Thymian care are și el pretențiile lui. Și care ne-a spus foarte clar că 

ar dori să facă el lucrările în continuare. Apa Nova ar putea să preia lucrul acesta. 

Eu vă propun să nu puneți termene scurte pe care doar să le prelungiți. Pentru că 

altceva nu va fi. Eu cred că este de la sine înțeles că, la un moment dat, ce face această 

comisie de negociere, discuțiile pe care le poartă, termenele pe care le stabilește se vor 

finaliza printr-un raport care va sta la baza unui proiect de hotărâre ce va intra în 

dezbatere într-o ședință de consiliu. Că este peste 30 de zile, până pe 30 sau restul, nu am 

o problemă pentru că la fel este foarte posibil să intrați cu proiect de hotărâre să 

prelungiți în continuare lucrul acesta. Dar eu să spun realitățile. Baza negocierii cu Apa 

Nova este legată de posibilitatea de a rezolva problema legată de stația de epurare unde 

noi plătim amenzi.  

Și atunci, cred că este o chestiune destul de serioasă. Repet, doriți să puneți un 

termen, puneți-l dar nu cred că este chiar așa ușor. Pentru că mai avem un „x” factor ca să 

spun așa și anume, Thymian-ul care are și el alte opinii și atenție, care are o tehnologie. 

Noi, în momentul acesta ne chinuim să facem o expertiză acolo ca să vedem exact ce 

înseamnă investițiile, care este starea lor, în ce măsură pot funcționa sau nu, în ce măsură 

pot fi îmbunătățite sau completate ca instalație lucrurile acestea. Nu cred că este o chestie 

doar de 30 septembrie. 

Repet, nu pot cenzura eu consiliul local, pot doar să vă spun că eu nu cred că se va 

termina discuția așa de repede. Dumneavoastră stabiliți. 

Dna Georgeta-Simon Popescu 

Vă mulțumesc frumos domnul primar!  

Mă întorc la procedura de vot. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Față de conținut, nu mai păstrez amendamentul. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Renunțați la amendament. Vă rog să scoateți din text amendamentul domnului 

Botez. Ne întoarcem la forma inițială, la care va apărea numai amendamentul domnului 

Popa, dacă va trece prin vot. 

Dl Gheorghe Popa 

Doamna președinte, dacă-mi permiteți, în lumina a ceea ce a spus și domnul 

primar, cu noile informații, referitor la acea problemă, pentru că un obiectiv care era 
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supus negocierii era stația de epurare, pe lângă celelalte investiții suplimentare, poate ar 

trebui să scoatem termenul și să rămână doar textul „rezultatele negocierii vor fi 

comunicate spre aprobare Consiliului Local al Municipiului Ploiești”. 

Dl Primar 

Cu tot respectul, nu se poate altfel. Tot ce discutați voi acolo, în comisia pe care ați 

stabilit-o, va avea o finalitate printr-un raport, raport care intră ca bază într-un proiect de 

hotărâre în care, eventual să prelungim contractul cu Apa Nova.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Să înțeleg domnul Popa că renunțați la amendament? 

Dl Gheorghe Popa 

Da, să rămână doar până la „municipiul Ploiești”.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă rog să marcați cu roșu ceea ce este considerat amendament.  

Dl Primar 

Îmi cer scuze, eu nu am fost atent. După părerea mea, trebuie scos. Sau eventual 

trebuie să spuneți că se prelungește mandatul comisiei și atât. Rămâne comisia și atât, se 

prelungește mandatul comisie. Că restul, cum să puneți că rezultatele negocierii vor fi 

comunicate spre aprobare consiliului local? Păi, este logic. Este clar, numai așa se poate.  

Ori rămâne comisia care negociază și nu-i mai dați termen sau dați-i un termen dar 

ne lămurim, ori restul sunt degeaba puse. Rezultatele negocierii vor fi comunicate, este 

logic, nici nu se poate altfel. 

Dl Gheorghe Popa 

Este corect, refaceți amendamentul. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Vreau să văd articolul 1 alineatul 4 din…”în termen de 10 zile de la data finalizării 

negocierilor”.  

Dl Primar 

Negocierile s-ar putea să aibă ca bază și o chestiune legată de tarif. Nu ai cum 10 

zile. Tarif înseamnă dezbatere publică.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Noi plecă de la două chestii total diferite – dumneavoastră spuneți, și aveți 

dreptatea dumneavoastră, că rezultatele negocierii vor fi comunicate sub forma unui 

proiect de hotărâre. Eu vin și spun că această informare va trebui să fie făcută doar ca 

informare, urmând ca, în funcție de ceea ce decidem și noi să putem să avem un proiect 

de hotărâre. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Doar informare, nu proiect de hotărâre. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Eu, spre deosebire de dumneavoastră, mai includ o etapă suplimentară, o dezbatere 

preliminară în cadrul consiliului local.  

Dl Primar 

Ok, dumneavoastră stabiliți. Eu v-am spus doar că este obligatoriu … 
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Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Eu spun că este ok pentru că avem 5 oameni sau 7 sau câți sunt în comisie și mai 

sunt 20 care nu sunt în comisie. Poate au și ei ceva de spus ceva. 

Dl Primar 

Este absolut corect și vor avea de spus ceva în momentul în care rezultatul care va 

fi supus sau nu atenției dumneavoastră ca fundamentare a unui proiect de hotărâre, se va 

discuta. Decideți ce doriți, nu asta este problema. Eu doar o să vă rog să luați act de 

faptul că, în contextul în care va fi vorba și de o negociere legată de tarife, aceasta va 

trebui să fie pusă pe transparență decizională și atunci discutăm de alte termene. Restul, 

cum considerați. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Popa, înțeleg că renunțați la amendamentul dumneavoastră și 

rămâne doar amendamentul făcut de domnul consilier Botez. 

Dl Gheorghe Popa 

Rămâne varianta domnului Botez. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Supun la vot amendamentul domnului consilier Botez, cu formularea marcată cu 

roșu în acest moment, pe ecran: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? - 

Cu 26 de voturi ”pentru” amendamentul a trecut. 

* 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui: 

Cine este pentru?  - 26 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Dacă se abține cineva? -      

Cu 26 de voturi ”pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Punctul 22 pe ordinea de zi „Proiect de hotărâre privind interzicerea parcării 

autoutilitarelor (autovehicul transport marfa), inclusiv vehiculele care intră în categoria 

remorcă/semiremorcă, în parcările de reședință și de domiciliu din municipiul Ploiești – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici”. 

Discuții? 

Dl Alexandru Ștefan 

Vă mulțumesc doamna președintă! 

La articolul 1 aș dori să adaug un amendament „se interzice parcarea 

autoutilitarelor…” vreau să definesc, pentru că la autoutilitară intră și Dacia Papuc, intră 

foarte multe vehicule și aș dori să modific „autovehiculelor din categoria M - N cu o 

masă maximă admisă mai mare de 2400 de kg … 
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Dl Valentin Marcu 

Aveți alineatul 2 al articolului 1. Dacă-l citiți cu atenție, poate se suprapune cu 

amendamentul dumneavoastră.  

Dl Alexandru Ștefan 

Nu se suprapune pentru că nu se specifică greutatea maximă de 2400 de kg. 

Dl Primar 

2400 de kg? 

Dl Alexandru Ștefan 

Da. 

Dl Primar 

Vedeți că este o o discuție, adică un Q7 cântărește cam 3000 de kg. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Nu este autoutilitară. 

La proiect există o anexă în care sunt definite toate aceste categorii. Dacă puteți să 

afișați anexa.  

Dl Alexandru Ștefan 

Da, doresc adăugarea acestei anexe.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Care specifică exact aceste lucruri. 

Dl Alexandru Ștefan 

Și la categoria N1 trebuie să adăugăm această excepție – autovehicule cu masă mai 

mică de 2400 de kg. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Este modificarea făcută, domnul consilier? 

Dl Alexandru Ștefan 

Nu. La categoria N1 la final - cu excepția autovehiculelor cu masă maximă admisă 

mai mică de 2400 de kg.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Aceasta este varianta de amendament pe care o supuneți la vot? 

Dl Alexandru Ștefan 

Da. 

Dna Mihaela-Lucia Constantin – Secretar General 

Această anexă este adăugată. Problema este să se specifice în mod clar dacă sunt 

excepții. Adică acestea pot să parcheze în parcări sau nu. Și trebuie undeva făcut un 

amendament și să specificăm în mod clar.  

Dl Alexandru Ștefan 

În comisie, la articolul 1 nu exista acel paragraf, nu înțeleg de ce există acum. Cea 

care a fost în transparență decizională nu avea acel paragraf cu N… 

Dna Mihaela-Lucia Constantin – Secretar General 

Și nici anexa nu o avea. Ce a stat pe site nu a fost cu anexă, a fost hotărârea 

inițială. Dacă pot să o pună colegii de la informatică.  

Dl Alexandru Ștefan 

Și a doua parte este tot cu roșu. 
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Dna Mihaela-Lucia Constantin – Secretar General 

Nu este cu roșu. A fost pe site.  

Dl Alexandru Ștefan 

Prin autoutilitară se înțelege autovehicul din categoria N1, N2 … 

Dna Mihaela-Lucia Constantin – Secretar General 

Da, este în hotărârea care a stat pe site, care a fost pe transparență. Așa a arătat. 

Dl Alexandru Ștefan 

Numai puțin. Trebuie să existe la primul ”se interzic autovehiculele din categoria 

N1 …” 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Domnul consilier în ce constă amendamentul? 

Dl Alexandru Ștefan 

Această anexă care definește clar care sunt autoutilitarele care nu au voie să 

parcheze, tot ce este cu roșu… 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Dumneavoastră vreți ca anexa să fie trecută ca amendament. Întreaga anexă. 

Dl Alexandru Ștefan 

Exact. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Doamna secretar, ne puteți ajuta? Dacă nu a stat pe transparență, putem folosi 

anexa ca amendament sau, în cadrul unui amendament, poate fi trecută anexa la hotărâre? 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Numai dacă prin anexa respectivă nu se schimbă în mod esențial… 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Nu se schimbă nimic, doar se explică ce este cu categoriile N1, N2 și care sunt 

excepțiile. 

Dna Mihaela-Lucia Constantin  - Secretar General 

Dacă nu este în detrimentul deținătorilor de autovehicule. Am înțeles că aici ajută 

o parte din deținători să poată să-și parcheze autovehiculele în parcările … 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Da, este o anexă care explică pe fiecare categorie ce înseamnă acel N1, N2 care 

sunt trecute deja în proiect. Am înțeles bine, domnul consilier? 

Dl Alexandru Ștefan 

Exact. În proiectul inițial … 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Nu se făcea diferențiere și aceste precizări. Și atunci, un Range Rover, de exemplu, 

nu ar fi putut să stea parcat într-o parcare în Ploiești. 

Dl Alexandru Ștefan 

Exact. 

Dna Georgeta-Simona Popescu  

Cam asta e, se face precizarea. 

Doamna secretar, putem lua act de acest amendament, să-l supunem la vot în 

această formulă? 
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Dna Mihaela-Lucia Constantin – Secretar General 

Să vedem articolul 2 cum arată. 

Dl Primar 

Păi cum, categoria N1 3,5 tone după care 2400?  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Masa maximă admisă. 

Dl Primar 

Da, dar pentru o categorie de autovehicule. 

Oamenilor, o să le băgăm pe toate iar în centru. Citiți ce ați scris în anexă. 

„Categoria N1 - vehicule din categoria N având o masă maximă autorizată care nu 

depășește 3,5 tone. Fac excepție autovehiculele (ce fel de autovehicule) cu masa maximă 

admisă mai mică de 2400 kg”, voi înțelegeți ceva din asta? 

Dl Alexandru Ștefan 

Atunci propun să eliminăm cu totul categoria N1. 

Dl Primar 

Atunci eu propun să aducem autobuzele la dumneavoastră acasă.  

La modul serios, ori fac excepție autovehiculele speciale sau spuneți-le într-un fel 

dar citiți, vă rog frumos, articolul „vehicule din categoria N având o masă maximă 

autorizată care depășește 3,5 tone. Fac excepție cele care au o masă admisă mai mică de 

2400 kg”, pe bune? Voi ce înțelegeți din asta? 

Dl Alexandru Ștefan 

Atunci, putem să renunțăm la această anexă și să scriem în articolul 1… 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Domnul consilier, acum că nu ne aude nimeni, spuneți cu cuvintele dumneavoastră 

ce vreți și vom găsi noi o formulă. 

Dl Alexandru Ștefan 

La categoria N1 … 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Cea cu 3500kg, da? 

Dl Alexandru Ștefan 

Intră și Dacia Papuc, intră și Ford Ranger, intră și Rage Rover. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Așa și… 

Dl Primar 

Dacia Papuc? 

Dl Alexandru Ștefan 

Este sub 3500. N1 spune sub 3500 nu peste. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Adică, dumneavoastră spuneți că acele autoutilitare mici... 

Dl Alexandru Ștefan 

Intră în această categorie.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Din astea ar putea să parcheze, da? 
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Dna Magdalena Trofin 

Vehiculele din categoria N1 sunt vehicule care au masă maximă admisă care nu 

depășește 3,5 tone. 

Dl Alexandru Ștefan 

Exact, este sub. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Așa și le vreți pe alea în parcări? 

Dl Alexandru Ștefan 

Normal, Dacia papuc trebuie să fie în parcare.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

De ce? 

Dl Alexandru Ștefan 

Ford Ranger trebuie să fie într-o parcare. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Haideți că nu discutăm așa, că și Dacia electrică trebuie să fie într-o parcare. Vă 

întreb – ce urmăriți dumneavoastră? Ca să încercăm să identificăm ideea. 

Dl Alexandru Ștefan 

Sunt foarte multe mașini care sunt înregistrate în acest moment la RAR în talon cu 

aceasta categorisire N1 și ele sunt folosite ca mașini de uz personal în acest moment.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Adică, sunt foarte mulți ploieșteni care au Dacia Papuc și în loc să care cartofi, 

cară neveste. Eu nu cred chestia asta, că am mai evoluat și noi.  

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Cred că ceea ce vrea să spună domnul consilier este că ar trebui să facem o 

diferență între dubițele micuțe, de la Dokker la Logan Van, la Doblo, Caddy ș.a.m.d. la 

tipurile de dubă cum sunt tranziturile, sprinturile ș.a.m.d. La asta se referă.  

Pe de altă parte, suntem cu toții în sală și să recunoaștem – nimeni nu va identifica 

un Range Rover dacă este N1 sau N2 pentru că îi trebuie talonul ca să vadă. Asta este o 

prostie să spunem că ne dăm seama că acel Range Rover cu 5 scaune, de fapt s-a înscris 

la RAR cu 2 scaune și este N1. Haideți să fim corecți, să recunoaștem chestia aceasta. 

Atunci diferența aceasta este: la masa maximă, practic el vrea categoria N1 să fie 

catalogată în intervalul 2400 kg - 3500. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Deci, aveți un amendament?  

Dl Alexandru Ștefan 

Se înțelege autovehicul din categoria N1, și aici cu roșu, cu masă maximă admisă 

mai mare de 2400kg. 

Dl Dragoș Măchițescu 

Nu cu masă maximă, peste 2400.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Nu se poate să folosiți cuvintele acestea să faceți amendamentul.  

De fapt, dumneavoastră spuneți așa: N1 este până la 3500. Cu masă maximă 

admisă până la 3500 dar nu mai mult de 2400, da? 
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Cum vreți, că nu înțeleg? 

Dl Primar 

Nici eu nu înțeleg.  

Ideea este în felul următor: haideți să facem odată curățenie în orașul acesta. M-am 

săturat de autobuze, camioane, dube și, în același timp, plângeri la nesfârșit, corecte, 

sustenabile că nu au unde să parcheze.  

Logica este cea pe care am aplicat-o în 2010, dacă nu mă înșel, sau 2011, și am 

scăpat la un  moment dat de ceea ce înseamnă toate vehiculele ce ar trebui să fie duse la 

garaj, în garajul pe care-l are o societate comercială, fără vreo lipsă de respect pentru 

activitatea acestora. Numai că avem parcările pline, și așa insuficiente, cu tot felul de 

dube, dubițe, camioane, autobuze și alte lucruri de genul acesta. 

Așa că o să vă rog frumos să luăm o decizie. Că este mai complicat de pus în 

practică, domnul Simionescu, probabil că da. Dar, la un moment dat trebuie să ne oprim 

pe lucrurile acestea. La un moment dat trebuie să facem ceva și să înțelegem că trăim 

într-un oraș care are și probleme legate de locurile de parcare. 

De ce vă spun lucrurile acestea? Am stat de vorbă cu, cred că 400 dacă nu mai bine 

de administratori de bloc și președinți. Să știți că nu doresc să aplice planul de parcări. 

Pentru că toată lumea înțelege că sunt probleme, că nu poți să asiguri un loc de parcare, 

că va fi foarte complicat să licitezi. Pentru mine ca executiv și pentru dumneavoastră ca 

primărie este o sursă de venit extraordinară. Problema noastră este că noi suntem aici cu 

toții să stăm la dispoziția și să încercăm să asigurăm cât se poate de mult confortul 

oamenilor.  

Eu nu pot, într-o zonă cu 30 de locuri de parcare, să fac o procedură de licitație în 

care cineva mai bogat, sau mai puțin bogat, sau cum dorește să liciteze mai mult și restul 

ce să facă cu mașinile?  

Este o mare problemă așa că primul pas este acesta. O să vă rog frumos să vă 

hotărâți și să dispuneți astăzi, pentru că vreau ca din 01 august să-l punem în aplicare și 

vă mulțumesc pentru înțelegere. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc domnul Primar! Domnul consilier Ganea. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Mulțumesc doamna Președintă! 

Haideți să supunem la vot așa cum este, bun, rău și după aceea să continuăm votul. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Nu putem. Domnul consilier a anunțat că face un amendament. Nu putem ignora 

acest lucru.  

Dl Alexandru Ștefan 

În momentul în care scrie, se înțelege autovehicul din categoria N1 cu masă 

maximă admisă de peste 2400 de kg, textul este foarte clar. Orice autovehicul care intră 

în categoria N1 și are masa maximă admisă de peste 2400 de kg nu are voie să parcheze. 

Textul este foarte clar. Altfel riscăm și SUV-urile sunt trecute ca autoutilitare. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Unde domnule sunt trecute? 
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Dl Alexandru Ștefan 

În talon. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Nu sunt pe talon autoutilitare și nu sunt destinate cărăușiei de marfă.  

Problema dumneavoastră este o problemă falsă. În primul rând, destinația 

autoturismului respectiv este legată de numărul de locuri. Nu o să vedeți niciodată o 

mașină cu benă sau o mașină de genul acesta care să fie destinată exclusiv transportului 

de persoane.  

Dumneavoastră, în mod practic veniți și spuneți următorul lucru: există 

autoturisme care sunt destinate transportului de marfă dar pe care cetățenii le folosesc 

exclusiv pentru transportul de persoane. Și dumneavoastră considerați că această 

posibilitate a cetățeanului de a utiliza autoduba, autoutilitara, autovehiculul pentru marfă 

și pentru transportul familiei este corect. Și vin și vă spun – da. Numai că, nu veți putea 

să faceți diferența între acea mașină de familie despre care spuneți dumneavoastră, pentru 

un mic transportator care nu o face cu caracter de permanență activitatea și o dubă de 

aceeași manieră, aceeași culoare, aceeași marcă aparținând unei societăți comerciale. Nu 

aveți cum s-o faceți.  

Și atunci, în mod clar vin și spun ceea ce spune domnul primar și are dreptate de 

data aceasta – ori vrem să facem curățenie și să identificăm într-un mod clar care sunt 

disponibilitățile noastre ca locuri de parcare rezidențială și să asigurăm cetățenilor care au 

proprietate asupra apartamentelor posibilitatea să parcheze, ori încercăm să apărăm niște 

interese care practic nu trebuie apărate. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Voiam să vă aduc un pic la subiect. 

Aveți o formulare de amendament mai fericită, mai explicită? 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Mai fericită nu am că… 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mai explicită? 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

S-ar putea, dar eu vreau să înțeleg ce… 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Haideți să încercăm. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Când eram noi mici și eram la literatură ne întreba ce dorește autorul. Eu asta vreau 

să înțeleg – ce dorește autorul? Pentru mine asta este problema. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Autorul și-a exprimat prin amendament ceea ce vrea să spună. După care, aștept 

amendamentul dumneavoastră. Asta v-am întrebat. 

Mai este și doamna Popa care dorește să vorbească. 

Doamna Popa! 

 

 



41 
 

Dna Anca-Adina Popa 

Vă cer scuze, nu este un amendament dar mă gândeam dacă nu este o soluție mai 

bună ca fiecare locatar să aibă locul său de parcare, cu o plăcuță, știu că ne costă, cu o 

plăcuță cu numărul său de înmatriculare. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Tocmai v-a spus domnul Primar că problema proiectului cu parcările condominiale 

este un proiect care nu este în acest moment dorit de majoritatea dintre asociațiile de 

locatari din lipsa locurilor de parcare. 

Dna Anca-Adina Popa 

Vă mulțumesc! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Este un proiect care a fost prorogat la un moment dat, urmând ca el să fie reluat în 

discuție în momentul în care asociațiile de locatari vor dori acest lucru. 

Domnul Primar vrea să spună ceva. 

Dl Primar 

Mulțumesc! Ideea este în felul următor, problema noastră este următoarea: avem 

mai puține locuri de parcare decât solicitări. Și atunci, ne punem în postura extraordinar 

de proastă în care să ai 30 de locuri de parcare, 50 de solicitări, cui îi dai, cui nu. În 

postura în care, niște oameni cu posibilități financiare mai mici să nu aibă posibilitatea 

să-și mai parcheze mașina acolo. Și în postura mai urâtă în care să mergi în aceste 30 de 

locuri și să vezi că 5 nu sunt ocupate dar au forma de protecție ridicată pentru că sunt ale 

proprietarilor, deci goale. Iar alții nu au unde să-și parcheze mașina.  

Pentru Primărie ar fi o sursă financiară extraordinară din care am putea să facem 

multe lucruri. Problema este că, nu neapărat eu, cât noi toți trebuie să gândim și …  

Și o să vă rog să vă gândiți că intrați într-o parcare într-un cvartal de blocuri în care 

sunt 10 locuri libere, pentru că oamenii sunt plecați la mare dar și-au plătit locul de 

parcare și alții nu au unde să parcheze pentru că nu au avut posibilități financiare să facă 

lucrul acesta.  

Haideți s-o gândim bine, pentru că poeziile sunt poezii, practica ne omoară. De 

asta o să vă rog să gândim un pic ce se întâmplă, cu atenție, să încercăm să eliberăm cât 

se poate locurile de parcare, dar v-am spus – o să vă rog să vă gândiți domnul consilier 

că, la un moment dat, mergeți într-o zonă în care 10 locuri de parcare sunt goale dar pe 

care, în nici un caz nu le poate folosi cineva pentru că sunt plătite și atunci rămân goale 

pentru că oamenii respectivi folosesc mașinile și se duc la mare, la munte, în concediu 

oriunde doresc. 

Nu ne permitem luxul acesta acum. Este părerea mea. Deși, clar este o sursă 

financiară extraordinară. Aceasta este opinia mea pe care v-am împărtășit-o. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc frumos! Ne întoarcem la amendament. 

Dl Alexandru Ștefan 

Aș dori un drept la replică, dacă-mi permiteți, pentru că domnul Botez a făcut o 

remarcă. Singurul criteriu de diferențiere pe care eu l-am putut găsi pentru a face 
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diferențierea între o dubiță mică, respectiv un Dokker și o dubă folosită pentru marfă care 

practic pune probleme în parcările rezidențiale este masa maximă admisă. 

Dacă dumneavoastră aveți alt criteriu de diferențiere vă rog frumos să ni-l 

comunicați și să găsim  cea mai bună exprimare. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Nu domnul consilier, îmi cer scuze, nu am vrut nici pe departe să fie un atac la 

persoană și vă rog să mă iertați dacă a sunat așa.  

Eu am vrut doar să vă spun că, în momentul în care faci o excepție, încep 

problemele legate de aplicare și nu avem nici competența necesară, zic eu, ca și consilieri 

și cred că nu avem nici aparatul necesar să facă aceste diferențieri în practică. Și atunci, 

pentru a nu greși, vă spun exact: într-o practică administrativă anterioară se va întâmpla 

ca această hotărâre, în mod practic, nu va fi aplicată.  

Eu, de fapt, asta am vrut să spun și am spus că ori pentru toți ori pentru niciunul. 

Este ca la cei 3 muschetari „toți pentru unul, unul pentru toți”.  

Mulțumesc mult că m-ați înțeles! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc! 

Mai sunt comentarii? Domnul Enescu! 

Dl Răzvan Enescu 

Am de făcut două amendamente. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Numai un pic. Procedural, trebuie mai întâi să supunem la vot amendamentul 

domnului Alexandru. 

A rămas varianta aceasta, da? Și renunțați la anexă.  

Dna Mihaela-Lucia Constantin – Secretar General 

Să le facă pe toate și apoi le supunem la vot. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă rog! 

Dl Răzvan Enescu 

Eu nu văd nicio referire la transportul de persoane. Sunt autovehicule care 

transportă persoane, microbuze care sunt parcate în parcările din oraș.  

Dl Primar 

Sunt mai mari de 3,5. 

Dl Răzvan Enescu 

Nu toate. Atenție, nu toate. Sunt microbuze care au sub 3,5, 12 locuri, 12 + 1. Sunt 

unele care au sub 3,5. 

Aș propune „autoutilitare, autovehicul transport marfă și transport persoane” și aș 

continua cu „se înțelege autovehicul din categoria M” și apoi continuăm cu N1, N2, N3. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Aceasta este varianta? 

Dl Răzvan Enescu 

Și al doilea amendament... 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Și trebuie să încheiați undeva și paranteza. 

Dl Răzvan Enescu 

Și să sune și în limba română. Și aș mai face un amendament... 

Dl Dragoș-Alexandru Măchițescu 

La M1 avem cel mult 8 locuri pe lângă cel al conducătorului, conform criteriilor de 

omologare. Adică, dacă avem, o Dacia MCV… 

Dl Răzvan Enescu 

Dacia MCV are 6 + 1. 

M1 se referă de la 8 + 1 în sus. 

Putem să ne uităm la anexă. În anexă scrie acest lucru. 

Un alt amendament la remorcă și semiremorcă, în paranteză (categoria O), este 

doar o clarificare. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

O să rog colegii să-mi spună și mie – dacă am o rulotă proprietate personală, unde 

am voie s-o parchez? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Nu în parcarea blocului.  

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Dacă am un microbuz, un multivan 8 + 1 care este condus și cu B-ul… 

Dl Răzvan Enescu 

Acest microbuz 8 + 1 nu intră sub incidența categoriei M1. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Deci, se poate parca. 

Dl Răzvan Enescu 

Puteți să parcați. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Asta am vrut să știu. Este ok. Mulțumesc! 

Dl Răzvan Enescu 

Putem să ne uităm, și doamna Secretar cred că a propus, putem să ne uităm în 

anexă să vedem exact. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Deci, de la 8 + 1 în sus. 

Dl Alexandru Ștefan 

Stați un pic să ne înțelegem – categoria M1 sunt vehicule din categoria M având 

cel mult 8 locuri așezate în plus, nu peste 8 locuri, cel mult 8 locuri. Deci, Dacia care este 

6 + 1 intră la categoria M1. 

Dl Răzvan Enescu 

Atunci, într-adevăr este posibil să fie o scăpare – atunci trecem din categoriile M2 

și M3. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Doamna Președintă, două chestiuni, dacă-mi permiteți după domnul Simionescu. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă rog, tocmai îi dădusem cuvântul domnului Simionescu. 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Mulțumesc! 

Era cu M2 și M3 și la fel ar fi fost O2, O3 și O4 fără O1. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Toate aceste lucruri se aflau în anexa care nu a fost acceptată ca amendament. 

Toate aceste lucruri erau în acea anexă trecute cu explicație. Și atunci încercăm să le 

formulăm. 

Dl Radu-Alexandru Simionescu 

Eu voiam să fac doar mențiunea că la categoria M1 intră o mașină care are 7 

locuri, că vorbim de Logan Van, că vorbim de Hyundai Santa Fe,  nu contează. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

A rămas M2. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Eu vreau să atrag atenția onoratului consiliu că, indiferent cât ne-am chinui noi să 

identificăm ce e da și ce nu, în legătură cu această mare decizie, există o mare problemă – 

nu sunt definite parcările rezidențiale și cele de domiciliu.  

Dacă vrem să facem o reglementare ne trebuie, în mod clasic, 3 lucruri: ce nu se 

poate, unde nu se poate și ce se întâmplă dacă se întâmplă? 

Avem ce nu se poate, că tot colectăm litere de prin alfabet și le trecem acolo; avem 

ce se întâmplă dacă se întâmplă și atunci am o amendă; dar nu-mi definește nimeni ceea 

ce înseamnă parcare rezidențială și parcare de domiciliu. Am în schimb 4, 5, 6 parcări în 

care trebuie să se ducă omul să parcheze. 

Dar, vă întreb și eu: parcarea de la Hale, care nu este trecută acolo, este parcare de 

domiciliu? Parcarea de la Curtea de Apel este parcare de domiciliu? Parcarea de la 

Direcția Finanțelor este parcare de domiciliu? Parcare rezidențială? Cum este?  

Dl Primar 

Doriți să faceți un amendament în sensul acesta? 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Doresc să fac o propunere corectă și științifică în același timp, de prorogare a 

acestui proiect și să se vină cu un proiect care să fie coerent. Din punctul meu de vedere, 

sunt lipsuri care nu pot fi acoperite la nivelul meu de cunoaștere întrucât, în materie de 

legislație rutieră, știu doar că, la galben, trebuie să mă uit să nu fie poliția pe acolo. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă mulțumesc frumos! Domnul consilier Marcu! 

Dl Valentin Marcu 

Bună ziua doamna Președintă! 

Mulțumesc că mi-ați dat cuvântul! 

Aș introduce un nou alineat la articolul 1, și anume: „categoriile autovehiculelor 

sunt definite în Anexa 1” pentru că noi vorbim de… 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Anexa nu a fost pusă pe transparență și doamna Secretar a spus că nu o putem 

introduce ca și amendament. Tocmai că amendamentele făcute acum înlocuiesc anexa. 

Domnul consilier își va retrage anexa și rămân doar amendamentele făcute.  

Am înțeles bine domnul Alexandru? 

Dl Alexandru Ștefan 

Da. 

Dl Valentin Marcu 

În condițiile acestea, nu mai susțin acest amendament. 

Aș dori să dați un pic mai jos la articolul 2 litera d – ce înseamnă str. Mihai Bravu, 

zona industrială Uztel? Până la Rafinărie Lukoil, până la intersecția cu str. Pompelor, 

până unde se termină această zonă industrială? Pentru că, din câte știu eu, o mare parte 

din zona Mihai Bravu este pe o singură bandă. Cealaltă este linie de tramvai. S-ar putea 

să se trezească cineva să parcheze autobuzul chiar pe carosabil.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Aveți de făcut un amendament sau este doar o întrebare către cineva din cadrul 

Direcției de Circulație?  

Dl Valentin Marcu 

Nu știu care este zona industrială Uztel str. Mihai Bravu. Cum delimităm această 

zonă?  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Domnul Marcu a renunțat la amendament și … 

Dl Valentin Marcu 

Am renunțat pentru că mi-ați explicat că acea anexă… 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Că anexa nu va face parte pentru că nu a fost pusă pe transparență. 

Dl Valentin Marcu 

Am înțeles. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Iar acum v-am întrebat dacă întrebarea legată de locul de parcare doriți s-o adresați 

cuiva din executiv din cadrul Direcției de Circulație, că altfel… 

Dl Valentin Marcu 

Da, să mi se explice ce înseamnă str. Mihai Bravu, zona industrială Uztel. Cum 

delimităm această zonă? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Este cineva în sală din partea direcției? 

Dl Primar 

Sunt eu. Domnul Marcu, eu nu am nici cea mai mică problemă să vă explic 

lucrurile acestea. Speram că le înțelegeți, nu este cazul. Faceți mai bine lucrul acesta. 

Este evident vorba de ceea ce înseamnă de la cimitir în partea cealaltă spre zona 

industrială pe care o avem, care este și delimitată așa. Mă rog, nu aveți cum să știți că 

este primul mandat de consilier, a nu, al doilea, scuzați-mă. Și atunci, probabil că este 

mult mai simplu să înțelegeți lucrurile acestea.  
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Este vorba de cantină, partea cealaltă de cimitir, peste, unde din punctul meu de 

vedere trebuie să facem lucrul acesta. 

Eu nu am o problemă, pentru că înțeleg că dumneavoastră vă ocupați de Mihai 

Bravu, să primiți autobuze și acolo. 

Dl Valentin Marcu 

Domnul primar ne-a explicat că zona Mihai Bravu începe de la zona Cantinei de 

Ajutor Social, zona cimitirului spre zona industrială. În aceste condiții, aș dori ca punctul 

d) să fie un pic modificat și anume – din segmentul de drum cimitirul Mihai Bravu până 

la zona Uztel să se parcheze pe fosta linie de tramvai pentru că, acolo, nefiind la primul 

mandat de consilier, știu că este o singură bandă de circulație. Nu știu dacă sectorul se 

referea de la cimitir sau de la tronsonul până-n colonia Teleajen. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Dacă aveți un amendament de făcut, strict la acel punct, vă rog frumos să-l faceți 

acum. 

Dl ValentinMarcu 

La litera d) „str. Mihai Bravu, zona industrială Uztel pe prima bandă de circulație” 

să se completeze cu „pe segmentul de drum cuprins între cimitirul Mihai Bravu și 

Colonia Teleajen se va parca pe fosta linie de tramvai”.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Este amendamentul domnului consilier pe care-l vom supune la vot și vom decide. 

Dl Valentin Marcu 

Dacă-mi permiteți să-mi explic amendamentul – în segmentul pe care l-am propus 

eu este o singură bandă de circulație asfaltată, restul este așa cum o știm. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Am înțeles. Domnul consilier, cu tot respectul, vom supune la vot amendamentul 

dumneavoastră. Domnul Primar! 

Dl Primar 

Eu aș vrea să explic niște lucruri, pare că nu le înțelegeți sau nu sunt foarte bine 

explicate, și ce s-a făcut cu parcarea în mijlocul străzii, în Mihai Bravu, de la Maternitate 

până spre giratoriu este ilegal pentru că, în mijlocul străzii, niciodată nu poți să faci 

parcare domnul consilier. Așa că, parcați-vă dumneavoastră mașina acolo și vedeți ce 

iese. Eu pot să propun consiliului local, din respect pentru dumneavoastră, ce este legal 

nu ilegal.  

Ne-am lămurit? Vă mulțumesc foarte mult! 

Dl Valentin Marcu 

Dacă domnul primar a terminat, aș dori să justific și eu amendamentul pentru că, 

dacă tot am făcut un amendament, poate-mi dați și dreptul să mă justific.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă ascultăm! 

Dl Valentin Marcu 

Pe segmentul respectiv există o singură bandă de circulație. Dacă se va permite 

parcarea pe acea bandă de circulație, mașinile vor fi nevoite să circule prin gropile 

aferente fostei linii de tramvai.  
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Acum, vom decide. Ce decide consiliul local, așa să se facă.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Doamna președintă, dacă-mi permiteți! 

Eu cred că s-au încins spiritele prea mult și nu este bine. Pentru că, în momentul 

acesta se plătesc polițe nu se rezolvă probleme ale Ploieștiului. Mai urmează să trecem și 

Colonia Teleajen și se va parca pe linia de tramvai cu fața spre Mecca. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Domnul consilier, aveți un amendament? 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Cu fața spre Mecca, ce nu ați înțeles? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă rog să scrieți așa, astfel încât să putem supune la vot și ironiile de amendament 

ale domnului consilier Botez. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Ironiile de amendament rezultă din ironiile și polițele care se plătesc aici. Dați-mi 

voie, că am fost ales de cetățeni ca să încerc să fac lucruri bune. Și asta vreau să fac. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Iar eu v-am întrebat dacă aveți un amendament pe acest proiect.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

De ce doamnă, când iau cuvântul trebuie doar să am un amendament? Altfel nu am 

voie? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Da domnul consilier pentru că interpelările… 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Atunci luați act că părăsesc această ședință întrucât, datorită faptului că sunt 

minoritar și am ceva de spus, deranjez puterea. Aveți libertatea să faceți ce doriți 

dumneavoastră aici și să vă distrați cum vreți. Pentru că, de fapt și la urma urmei, este o 

distracție și o batjocură la adresa ploieștenilor. 

Vă mulțumesc! 

Dl Daniel Nicodim 

Vă propun să luăm o mică pauză să reglăm lucrurile acestea și să revenim peste 5 

minute. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

La propunerea domnului viceprimar, se ia o scurtă pauză de 5 minute. 

* 

PAUZĂ 

*** 

Reluăm ședința. 

Domnul consilier Ganea! 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Doamna președintă, nu știu dacă sunt în asentimentul colegilor dar, ținând cont de 

micile dispute și de faptul că nu am căzut de acord, aș propune o prorogare până la 

următoarea ședință. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Există deja amendament făcut de domnul consilier Botez pe această temă. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Atunci există două.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Dacă nu mai sunt amendamente, în ordinea… 

Dl Valentin Marcu 

Doamna președinte, eu o să-mi retrag amendamentul ca să nu mai fim puși să ne 

uităm cu fața sau cu spatele la Mecca și să vedem ce se va întâmpla. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc frumos! 

Vă rog să ștergeți amendamentul domnului consilier Marcu.  

Domnul consilier Nemeș ridicase mâna. 

Dl Constantin Nemeș 

Eu susțin amendamentul de prorogare din următorul considerent: se vor întâmpla 

lucruri rele, oamenii vor fi trimiși în instanțe să-și rezolve interesul și acolo vor câștiga 

fără dubiu pentru că sunt atât de multe neclarități, atât de multe inconcizii în proiectul 

acesta încât nu merită să ne batem joc de oameni.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Am înțeles. Puteți să susțineți amendamentul de prorogare prin vot.  

Mai ridicase cineva mâna. Domnul Alexandru! 

Dl Alexandru Ștefan 

O clarificare – textul inițial nu includea și mașinile care transportă persoane. Am 

înțeles că nu putem adăuga acea categorie pentru că am extinde plaja de interzicere și nu 

a fost în transparență. De aceea vreau să-mi retrag și eu amendamentul și să fiu pentru 

prorogare. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Domnul Alexandru mai aveați un amendament făcut la început, cel referitor la 2,4 

tone.  

Dl Alexandru Ștefan 

Îl retrag și vreau să fiu pentru prorogare. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Domnul Enescu! 

Dl Răzvan Enescu 

Îmi retrag ambele amendamente și sunt pentru prorogare. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc! 

Mai sunt alte amendamente făcute? Nu. 

Voi supune la vot amendamentul domnilor consilieri Botez și Ganea de prorogare: 

Cine este pentru?  - 12 voturi 

Cine este împotrivă? - 11 voturi 

Dacă se abține cineva? -   2 voturi 
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Cu 12 voturi ”pentru”, 11 voturi ”împotrivă” și 2 ”abțineri”, propunerea de 

prorogare nu a fost aprobată. 

* 

Domnul Tudor Aurelian nu a fost prezent în momentul votului. 

* 

Ne întoarcem la proiect. Nu mai există nici un amendament în acest moment. 

* 

Domnul Tudor Aurelian a revenit în sală. 

* 

Supun la vot proiectul în forma inițială: 

Cine este pentru?  - 14 voturi 

Cine este împotrivă? -   6 voturi 

Dacă se abține cineva? -   6 voturi 

Cu 14 voturi ”pentru”, 6 voturi ”împotrivă”, ale consilierilor Constantin Nemeș, 

Paul Palaș-Alexandru, Anca Agapie, Răzvan Enescu, Robert Vîscan și George-Sorin  

Botez și 6 ”abțineri” ale consilierilor Bogdan Lupu, Cristian Ganea, Costel Andreescu, 

Anca-Adina Popa, Alexandru Ștefan și Cristian-Ionel Ionescu, proiectul de hotărâre a 

fost adoptat. 

* 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Bine, atunci luați act că nu-l puteți aplica întrucât nu ați trecut data de începere și 

nu puteți reveni de la vot. Mulțumesc! 

Dl Primar 

Domnul Botez, ce nu putem aplica?  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Păi nu este trecută data. 

Dl Primar 

Și, dacă nu este trecută data, ce? Unde spune asta? 

Domnul Botez, faptul că pe dumneavoastră vă deranjează la un moment dat niște 

lucruri, eu înțeleg… 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Dacă dumneavoastră considerați că se poate aplica în condițiile în care nu a fost 

aprobată data… 

Dl Primar 

Orice hotărâre de consiliu local se aplică din momentul în care este adoptată, cu tot 

respectul pentru dumneavoastră. Dumneavoastră nu știți, dumneavoastră și domnul 

Ganea. Dar o să aflați lucrurile acestea, unu. 

Doi, eu cred că nu înțelegem niște lucruri și este o rugăminte, pentru că eu nu pot 

avea decât o rugăminte la consiliul local – cât avem transparență decizională 30 de zile, 

dragi consilieri locali mai uitați-vă și voi pe proiecte. Pentru că puteți interveni, propune, 

modifica. Este cam jenant, în fața ploieștenilor, să veniți cu propuneri în momentul în 

care se supune la vot după 30 de zile de transparență decizională. Faceți un efort 

extraordinar pentru ploieștenii aceștia care v-au ales și v-au trimis aici și citiți proiectele. 
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Sigur, pot fi schimbate, da. Sigur, pot veni îmbunătățiri, Doamne Ajută asta-mi și doresc, 

am spus-o de fiecare dată că ridic mâna și spun – asta putem să facem mai bine sau 

putem să facem așa.  

Este un pic jenant ca, după 30 de zile, să veniți să vă treziți în fața unor lucruri pe 

care, teoretic nu le știți pentru că nu ați citit vreo dată proiectele. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Îmi cer scuze domnul primar… 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Domnul consilier vă rog să-l lăsați să termine. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Doamna președintă, îmi cer mii de scuze dar, când am vrut să vorbesc eu, domnul 

Botez sau alt coleg, repede, repede, repede. Acum, nicio problemă că domnul primar 

ceartă colegii, nu mă simt printre cei certați că eu nu am făcut nici un amendament. Dar 

nu este un pic corect, așa. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Aș vrea să spun și eu ceva, vă rog. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Da domnul consilier! 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Domnul primar, aveți o tendință așa de a face pe atoateștiitorul pe care o înțeleg 

din punctul de vedere dacă vă uitați spre dreapta. Însă, dacă vă uitați spre stânga, gândiți-

vă că discutați cu niște oameni care, cel puțin în ceea ce au făcut, reprezintă ceva. Și o să 

încep cu domnul Palaș, cu domnul Ganea, eu ultimul pe listă, cu voia dumneavoastră, 

știți foarte bine. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Cu voia dumneavoastră, pe dreapta pot să spun că și eu știu ce am făcut timp de 30 

de ani… 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Doamnă dar eu nu contest, nu sunt eu cel care contestă acest lucru și eu nu vorbesc 

sacadat că parcă aș fi la unitatea militară. Dar, dacă dumneavoastră vreți … 

Dl Daniel Nicodim 

Dacă vorbiți de întreaga parte stângă definiți o dezbatere, băgați în discuție niște 

colegi care nu au…. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Domnul viceprimar, fiecare dintre noi, în partea lui este o persoană care merită 

respectul. Vă rog să mă credeți că aici nu mai este vorba de partide sau de asta. Nu cred 

că aveți ceva a-mi reproșat ca om iar eu față de dumneavoastră sigur nu, nici față de 

colegii dumneavoastră cu care ne respectăm.  

Numai că, domnule primar, dacă dumneavoastră aveți acest fel de speech, o să vă 

rog să-l adresați într-un cadru mai intim sau la ședințele de partid sau unde vreți 

dumneavoastră. Eu nu vă permit și vă rog să mă credeți, să mă acuzați pe mine că nu 

citesc, să mă acuzați pe mine că nu înțeleg, eu nu sunt drag coleg cu dumneavoastră. 

Dacă dumneavoastră doriți o astfel de colaborare o veți avea exact la fel. 
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Dar, vă rog – respect. V-am cerut-o de fiecare dată. Nu vreau să fiu greșit înțeles 

însă vreau respect. Nu vă cer mai mult decât atât. 

Întâmplător, acest proiect l-am citit. Însă a fost atât de prost făcut (ca să vă spun 

așa că nu ne aude nimeni) încât, practic nu putea fi modificat. Pentru că redactorul 

(probabil că dumneavoastră doar l-ați semnat) nu a putut să definească niște termeni. 

Vreți să mă apuc eu acum în sală să vă fac treaba dumneavoastră? Nu a dumneavoastră, a 

celor care au făcut asta? 

Dacă dumneavoastră așa considerați este o problemă care ar trebui să vă macine în 

mod personal. În ceea ce mă privește, știu exact ce am de făcut și știu exact cum am de 

făcut. Dar, vă rog pe viitor, o să vă rog de fiecare dată pentru că văd că scăpăm oaia exact 

atunci când nu trebuie, să nu mai discutați când sunt eu în sală și cu referire la tot 

consiliul cu o astfel de tonalitate, să nu vă mai permiteți vreodată să ne jigniți pe toți, 

indiferent de partidele din care provenim că nu suntem slugile dumneavoastră iar 

dumneavoastră nu sunteți nici pe departe un profesor pentru noi toți.  

Vă respect și o să vă respect în continuare. Vă respect ca funcție și vorbesc foarte 

frumos însă vă rog să mă credeți că am ajuns într-un moment în care chiar nu mai pot 

admite așa ceva. Vă rog foarte mult să nu aveți impresia că vreunul de aici vă datorează 

ceva. Și tocmai de aceea, respectați-ne ca oameni, respectați-ne ca cetățeni, respectați-ne 

ca oameni cu familie, respectați-ne ca oameni care sunt cunoscuți în această colectivitate. 

Și cu asta, vă mulțumesc mult de tot! Sunt convins că ați înțeles, sunt convins că 

un om inteligent vede și unde a greșit, vede și unde a exagerat și vă rog ca, pe viitor, să 

aveți amabilitatea să evitați astfel de momente pe care eu le consider penibile. 

Mulțumesc! 

Dl Primar 

Unde am exagerat? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulțumesc frumos!  

Domnul primar, drept la replică. 

Dl Primar 

Am exagerat că 30 de zile pe transparență decizională acest proiect a fost pus și 

putea fi modificat? Acolo am exagerat? Spuneți-mi domnule Botez. 

A fost prost făcut, perfect, aștept oricând niște lucruri benefice de la 

dumneavoastră. Cine știe, poate la un moment dat chiar o să le înțeleg. Dar, în momentul 

în care 30 de zile un proiect care este supus dezbaterii este pe ordinea de zi, oricine își 

poate exprima punctul de vedere. N-ați avut timp? Vă cert câtuși de puțin, ca să fiu foarte 

sincer, mă interesează foarte puțin opinia dumneavoastră, pentru că… 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Tocmai de aceea nici nu am făcut-o pentru că știam că vă interesează foarte puțin. 

Dl Primar 

Da domnul consilier, pentru că eu respect foarte mult procedurile. Dacă 

dumneavoastră aveți o altă opinie o puteți face justificată. Dumneavoastră nu faceți nimic 

decât să vă credeți în mandatul 2016-2020. Greșiți. 
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Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Greșesc pentru că atunci am mai făcut lucruri. Acum văd că nu se mai face nimic, 

decât se plătesc polițe.  

Dl Primar 

Așa este domnul consilier, faptul că facem un pic de ceea ce trebuia să faceți 

dumneavoastră din 2020 și anume facem tot ce înseamnă partea de locuri la spitale, de 

centre medicale în școli, știți obligațiile dumneavoastră, erați consilier, din 2020, le 

facem noi. Așa este. Aveți dreptate. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă propun să ne întoarcem la ordinea de zi. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Nu pot decât să vă felicit pentru ceea ce faceți, să vă corijez pentru ceea ce nu 

faceți și să vă spun că nu mie trebuie să-mi dați cont dar va veni un moment la care nu cu 

mine va trebui să decontați ci cu cetățenii Ploieștiului. Dacă dumneavoastră considerați 

că la ora aceasta v-ați făcut datoria, este un lucru minunat însă, nici eu nici 

dumneavoastră nu ne judecăm unul pe celălalt. 

Dl Primar 

Datoria mi-am făcut-o reziliind un contract pe care dumneavoastră îl aveați… 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Nu față de mine trebuie să vă justificați, nu mie trebuie să-mi spuneți dacă ați făcut 

lucruri sau nu. 

Dl Primar 

Ba da. Și dumneavoastră. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Nu, mie nu. Pentru că oricum nu vă cred și atunci rămâne ca, într-un final, alții să 

ne judece. Nu ne judecăm unul pe celălalt domnul Primar. Nici dumneavoastră nu sunteți 

capabil să mă judecați și nici eu nu sunt capabil să vă judec. 

Dl Primar 

Eu cred că nici Bunul Dumnezeu nu este în stare să vă judece pe dumneavoastră. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Bunul Dumnezeu dar, până la Dumnezeu, din 4 în 4 ani ne vor judaca alții.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Cu tot respectul, vă rog să ne întoarcem la ordinea de zi.  

Am trecut prin vot proiectul nr. 22.  

*** 

Proiectul nr. 23 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind 

condițiile de utilizare a trotinetelor electrice închiriate prin intermediul unei platforme 

online, în regim self-service, pe domeniul public al municipiului Ploieşti – inițiat de 

consilierul Mihai Tonsciuc.” 

Discuţii? Domnul consilier? 

Dl Mihai Tonsciuc 

Aş dori să fac câteva amendamente. Nu mă pricep foarte bine la maşini dar la 

trotinete spun că ştiu câteva lucruri. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă rog, aşteptaţi să fie afişat proiectul pe ecran ca să poată fi notate 

amendamentele. Vă ascultăm! 

Dl Mihai Tonsciuc 

La articolul 3 din Hotărârea Consiliului Local, nu din anexă, ”care vor fi amplasate 

în staţiile prevăzute în anexa 2”, deci partea cu – în mod egal în fiecare dintre – va fi 

eliminată. ”Vor fi amplasate în staţiile prevăzute în anexa 2”. Acesta va fi unul dintre 

amendamente.  

Vreţi să le votăm împreună sau separat? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Da, aş vrea, şi să le supunem după aceea la vot. 

Dl Mihai Tonsciuc 

Ok. Următorul este în anexa 1, articolul 14, subpunctul 1, v-am trimis acolo 

dumneavoastră de la tehnic, practic ce aş vrea să modific, ca să explic un pic pe scurt, ce 

se modifică e că se trimite o informare către autoritatea locală legat de pe unde circulă 

trotinetele, unde sunt şi tot felul de rapoarte care sunt utile administraţiei locale, dar nu se 

trimit aceste rapoarte în timp real fiindcă nu este posibil şi nu se întâmplă nicăieri nici în 

România, nici în alte părţi. În schimb, ce se întâmplă în timp real şi de interes public, 

toate companiile care au aceste aplicaţii de închiriere de trotinete afişează în timp real 

pentru orice utilizator, deci nu doar pentru autorităţile locale, unde sunt parcate 

trotinetele.  

Deci, astea se întâmplă având aplicaţie, deci dacă vor veni 5 companii va trebui 

ca.... 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Urmăriţi pe ecran dacă modificarea este exact ceea ce vă doriţi să prindeţi în 

amendament. 

Dl Mihai Tonsciuc 

 Exact aşa. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Aceasta este varianta pe care o doriţi. 

Dl Mihai Tonsciuc 

 Da. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

 Mai departe. 

Dl Mihai Tonsciuc 

 Da. Articolul 15. Există o frază după ce a fost notificată în prealabil de către 

autorităţi. Ca să explic un pic despre ce este vorba, dacă cineva nu sesizează că s-a 

încălcat Regulamentul, nu are cum să curgă 150 de minute de la momentul în care aceste 

companii trebuie să ridice trotinetele sau să le mişte. Când cineva sesizează acest lucru, 

atunci va trebui să începem să calculăm 150 de minute pentru ca aceste companii să vină 

să remedieze situaţia sau să fie amendate conform cu Regulamentul. Dar asta se poate 

întâmpla doar dacă se constată acest lucru. La articolul 26, subpunctul 1, aici se clarifică 

un pic fiindcă aceste contravenţii, în această categorie se referă la contravenţiile pentru 
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operator. Există şi nişte contravenţii pentru utilizatori care sunt separate şi reglementează 

încălcarea Regulamentului şi modific un pic ca să fac clar că mă referer la amplasarea de 

către operator a trotinetelor în locurile interzise prevăzute la articolul 6 din prezentul 

Regulament. Deci, când operatorul încalcă el Regulamentul, el va fi amendat, nu dacă 

încalcă utilizatorul Regulamentul va fi şi operatorul amendat. Asta era un pic neclar şi am 

clarificat aici.  

Şi mai există un singur subpunct, la articolul 29, subpunctul 2 – „Fiecare operator 

va amplasa un număr de minim două, maxim 4 trotinete în fiecare dintre staţiile 

prevăzute în Anexa numărul 2”, acest subpunct aş vrea să fie eliminat, motivaţia fiind că 

nu trebuie să obligăm operatorul să pună trotinete unde nu sunt deloc utilizate, fiindcă 

pur şi simplu ar sta acolo şi ar putrezi, mă scuzaţi că spun aşa, în schimb ar trebui să aibă 

libertatea să pună în staţiile prevăzute mai multe sau mai puţine. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Deci 5 amendamente. 

Dl Mihai Tonsciuc 

 Da. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă rog, domnul Botez! 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Mulţumesc! Având în vedere faptul că cel puţin la ora asta în Ploieşti nu există 

desemnat un traseu şi o posibilitate sigură de a utiliza aceste trotinete electrice, eu vă 

propun prorogarea pentru refundamentare. 

Dl Mihai Tonsciuc 

 Dacă îmi permiteţi un pic să răspund la punctul acesta. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Nu aveţi niciun punct. E un amendament pe care eu am să-l supun la vot.  

Mai sunt discuţii pe această temă? Domnul Ganea nu v-am văzut, îmi cer scuze. 

Vă ascult! 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

 Acum, dacă m-aş întoarce la discuţiile de mai devreme, s-au adus nişte 

amendamente majore la tot Regulamentul ăsta şi ar fi avut timp în cele 30 de zile să le fi 

pus pentru o mai bună... 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

 Aveţi un amendament de făcut? 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

 Pot să discut orice. Nu trebuie să fac un amendament.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă mulţumesc! 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

 Consider că nu este legal. Doamna Secretar, dacă s-au adus atâtea amendamente, 

dacă este legal? Că s-a modificat foarte mult astăzi. 
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Dl Mihai Tonsciuc 

 Dacă îmi permiteţi un pic. Aceste modificări au venit datorită dezbaterii publice 

care a avut loc şi care este conform procedurii legale. Deci trebuie să existe o dezbatere 

publică tocmai pentru a primi amendamente din partea celor interesaţi.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Aveţi procesul verbal al dezbaterii publice din care au rezultat aceste chestiuni? Îl 

puteţi prezenta astăzi înainte de vot?  

Dl Mihai Tonsciuc 

 Ar trebui să existe. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Domnul Viceprimar aţi intenţionat să luaţi cuvântul? 

 Dl Daniel Nicodim 

 Domnul consilier Marcu mi-a atras atenţia că în cadrul Comisiei de patrimoniu s-a 

stabilit un număr de 38 de locaţii nu 50 cât apare în proiect.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Deci avizul dat conţine altceva decât este în proiect. 

Domnul consilier Marcu explicaţi. Deci, proiectul a primit aviz cu 38 de locaţii. 

 Dl Valentin Marcu 

 Pe 38 de locaţii şi nu pe 50 de locaţii.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 

 Şi atunci nu poate să apară în varianta cu 50 de locaţii.  

Domnul Vîscan! 

 Dl Robert-Ionuţ Vîscan 

 Mulţumesc! Şi în afară de asta să ştiţi că modificările, cel puţin această modificare 

în care cei care pun la dispoziţie aceste trotinete, pot să pună decât în anumite zone, asta 

va însemna o supraaglomerare a acelor zone. Din această cauză am spus că vor fi duse în 

mod egal, noi, în cadrul Comisiei de patrimoniu am stabilit 500 sau 600 de trotinete, câte 

sunt, să fie împărţite în mod egal, să poată fi amplasate de fiecare persoană care e 

interesată un număr de 4, maxim 6. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Am înţeles. Veţi avea şansa când vom solicita vot pe amendament. 

Dl Robert-Ionuţ Vîscan 

 Ținând cont că s-au făcut atât de multe modificări, eu cred că tot proiectul este 

schimbat. Clar nu se poate vota în forma aceasta. Mulţumesc! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Cu tot respectul, voi supune la vot amendamentele. Mai sunt discuţii pe acest 

proiect? 

 Dl Alexandru Ştefan 

 Doamna Preşedintă, având în vedere numărul de locaţii şi faptul că este specificat 

că trebuie puse în mod egal, nu se împarte 600 în mod egal. 
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Dl Valentin Marcu 

 Aveţi dreptate domnule consilier, dacă vă amintiţi, în comisie am modificat şi cele 

600, tocmai pentru a se împărţi în mod egal. Dumneavoastră aveţi dreptate. Vă amintiţi 

bine. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Deci, domnule Marcu, care e varianta care a primit aviz de la comisie? Aceea 

trebuie să fie. Şi eventual modificarea ei trebuie să se facă doar prin amendamente. 

Domnul consilier Marcu! 

Dl Valentin Marcu 

 Proiectul care este afişat nu este cel care a fost avizat în comisie, în sensul că în 

comisie s-a modificat această listă de staţii, pentru că, pe de o parte din discuţiile care au 

fost în cadrul comisiei de circulaţie, am reţinut că sunt mai multe staţii, pe de altă parte 

operatorii au solicitat un număr de 40 de locaţii, astfel încât noi am redus lista de 50 la 38 

şi corelativ, 38x12, cam acela era numărul maxim de trotinete.  

Am păstrat numărul de 12 trotinete pe staţie pentru a nu se supraaglomera anumite 

zone, mai ales că aceste staţii sunt în zone destul de aglomerate şi am stabilit un număr de 

38. Acesta a fost avizul din comisie, colegii care sunt prezenţi pot confirma acest aspect. 

Mulţumesc. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Trebuie să ne întoarcem la forma aceea şi dacă doriţi să faceţi amendament pentru 

schimbare. Nu puteţi schimba proiectul după ce a fost avizat.  

Deci, facem amendament, din moment ce el e deja modificat. Domnul consilier 

Marcu spune că nu a avizat acest proiect în această formă în comisie. Şi atunci noi 

supunem la vot un proiect care are aviz favorabil de comisie, în forma în care era în 

comisie.   

Dl Mihai Tonsciuc 

 Dacă îmi permiteţi, această formă despre care eu vorbesc este cea care a fost pusă 

în dezbatere publică. Asta e forma oficială. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Fără aviz. Deci, proiectul avizat nu avea 50 de locuri. Domnul consilier Marcu asta 

spune.  

Dl Mihai Tonsciuc 

 Dacă îmi permiteţi un pic, are aviz de la Comisia 2. Proiectul despre care eu 

vorbesc şi care a fost în dezbatere publică... 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Cu 50 de locuri de parcare? Domnul consilier Marcu.  

Dl Mihai Tonsciuc 

 Da. Am documentul în faţă. 

 Dl Valentin Marcu  

 Doamna Preşedinte, în cursul celor 30 de zile de dezbatere publică, operatorii au 

venit cu anumite observaţii. Aceste observaţii au fost analizate în cadrul Comisiei 2  iar 

forma avizată a fost forma finală avizată, cea cu 38 de staţii și cu 12 trotinete pe staţie. 

Cred că cea mai bună soluţie este cea propusă de către domnul consilier Ganea, cea de 
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prorogare până ne lămurim, pentru că există în cursul celor 30 de zile cât a fost în 

dezbatere publică, operatorii au venit cu anumite propuneri. Noi le-am analizat şi am 

avizat o formă finală pe baza acestor propuneri.   

Dna Georgeta-Simona Popescu  
 Deci, procedural ar trebui să supun la vot în ordinea în care s-au făcut 

amendamentele. Întrucât sunt 3 propuneri de prorogare, o să-mi permit să supun la vot 

întâi prorogarea şi numai dacă aceasta pică, vom lua în discuţie în ordinea în care s-au 

făcut amendamentele.  

Supun la vot propunerea de prorogare, amendament susţinut de domnul consilier 

Botez, de domnul consilier Ganea şi de domnul consilier Marcu: 

Cine este pentru prorogare?  - 21 voturi 

Cine este împotrivă?   -   2 voturi 

Dacă se abţine cineva?   -   3 voturi 

Cu 21 de voturi ”pentru”,  2 voturi ”împotrivă” ale consilierilor Magdalena Trofin 

și Mihai Tonsciuc și 3 ”abțineri” ale consilierilor Anca Adina Popa, Răzvan Enescu și 

Costel Andreescu, proiectul de hotărâre a fost prorogat.  

* 

Doamna Viceprimar! 

 Dna Magdalena Trofin 

 Aş dori să fac o precizare. La fel ca la Regulamentul anterior, acest Regulament a 

stat în dezbatere publică 30 de zile. A fost inclusiv organizată o dezbatere publică aici în 

sală. Mi se pare un pic strigător la cer să vii să prorogi un proiect de hotărâre de consiliu 

local după ce a fost timp 30 de zile să se vină cu amendamente. Înţeleg că s-a venit cu 

amendamente. Nu mă întrerupeţi, vă rog frumos! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă rog domnul consilier Sîrbu, să aşteptaţi. Vă rog să o lăsaţi pe doamna 

Viceprimar să termine. 

Dna Magdalena Trofin 

 Înţeleg că au fost amendamente făcute în Comisia 2, amendamente pe care le 

puteaţi susţine foarte bine acum în această şedinţă. Nicidecum să prorogăm un astfel de 

Regulament.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Domnul consilier Sîrbu! 

Dl Gheorghe Sîrbu-Simion  

 Mulţumesc doamna Preşedinte! 

Suntem în şedinţa Consiliului Local. Dacă 21 de consilieri au votat pentru 

prorogare, nu dau nimănui voie chiar dacă este viceprimarul Ploieştiului, să mă certe că 

de ce am votat prorogarea, după ce am votat. Nu dau voie, aşa spune Regulamentul, nu 

eu. Nu e normal. Cum adică, să iei cuvântul să mă cerţi că am votat prorogarea? 

Mulţumesc! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Şi domnul consilier Marcu mai avea. 
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 Dl Valentin Marcu 

 Mulţumesc doamna Preşedinte! 

Nu vreau să se supere nimeni dar, vă reamintesc că la Grupul operativ s-a discutat 

despre proiectul cu 38 de locaţii. Grupul operativ a avut loc ieri. Destul de recent. 

Mulţumesc. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Da, atât aţi avut de spus. Domnul Primar. 

Dl Primar       

 Eu am aceeaşi problemă ca data trecută, nu mă uit spre stânga să nu se enerveze 

domnul Botez. Sunt 30 de zile de dezbatere, sigur că nimeni nu vă ceartă domnul Sîrbu, 

probabil că în şedinţele de partid altele vă certa cineva. Dar, ideea este foarte simplă, 

trebuie să recunoaştem ca executiv, că avem o problemă în acest sens. În contextul în 

care un proiect de hotărâre stă 30 de zile în dezbatere publică, pe transparenţă 

decizională, nimeni nu vine să facă vreun proiect după care în consiliul local, aşa cum 

spuneţi dumneavoastră corect, decizional, se întâmplă alte lucruri. Sigur că nu vă pot 

ordona, sau să vă supăr, cum ne spune domnul Botez, dar, cred că totuşi trebuie să fim un 

pic mai aplecaţi şi dacă avem proiecte pe care nu le înţelegem sau pe care dorim să le 

modificăm şi pe care dorim să le schimbăm, în mod sigur în această perioadă de timp 

putem să facem lucrul ăsta. Asta era dacă vreţi frustrarea, pentru că unele proiecte stau 

doar 5 zile, ok poate puţin, alte proiecte stau foarte mult timp şi atunci cu toţii ar trebui să 

lucrăm pentru chestiunea asta. Este părerea mea. Poate greşită şi îmi cer scuze dacă am 

deranjat pe cineva.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Dacă îmi permiteţi doamna Preşedinte, doar 30 de secunde. 

Aveţi perfectă dreptate domnule Primar, numai că, cel puţin cu privire la acest 

proiect, avem unul acolo cu 50 de locuri, da? În momentul în care a intrat în dezbaterea 

Comisiei nr. 2, da domnul Marcu, corect? Era cu 38. Nu ştim care din cele 38 se regăsesc 

în cele 50. Şi atunci întrebarea mea..., doamnă lăsaţi-mă că încep şi eu ca domnul Primar, 

vă rog. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă ascultăm domnul consilier. Nu vă întrerupe nimeni. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Există o inadvertenţă între ceea ce s-a avizat şi ceea ce s-a propus. Dacă am fi mers 

pe logica dumneavoastră ar fi trebuit ca proiectul care l-aţi iniţiat să se regăsească în 

forma iniţială în faţa Comisiei nr. 2 şi din partea Comisiei nr. 2 să se vină cu nişte 

amendamente, aşa spune la carte. Însă, la momentul la care v-aţi dus la avizare, v-aţi dus 

aşa cum v-aţi dus, şi la ora asta există 2 proiecte de hotărâre care nu sunt identice.  

Mai mult decât atât, în acord cu ceilalţi colegi, niciodată nu am criticat votul unui 

alt coleg. Discutăm înainte, dar în momentul în care s-a votat într-un anumit fel, s-a votat. 

Nu putem să cerem colegilor de ce a votat aşa, pentru că exact în aceeaşi situaţie în care 

vă aflaţi dumneavoastră acum m-am aflat şi eu atunci când am pierdut cu 13 la 12 

prorogarea pe proiectul respectiv. M-aţi auzit pe mine că am zis „dar de ce aţi votat aşa 

că-i strigător la cer?” Nu! Atunci o conduită trebuie să fie exact aceeaşi pentru toată 
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lumea. Şi cum i-am spus domnului Viceprimar Nicodim, trebuie să avem respect unii faţă 

de ceilalţi şi începând de astăzi şi eu alături de toți ceilalţi colegi nu mai permit să fie 

adresate cuvinte, am spus-o şi o spun, ne respectăm sau nu ne respectăm. Ne aducem 

aminte că suntem în Consiliul Local sau ne considerăm la piaţă. În ultima variantă, nu 

contaţi pe mine.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă mulţumesc frumos! 

Dl Primar       

 Dacă îmi permiteţi doamna Viceprimar, mă adresez dumneavoastră, rugămintea 

mea este să înţelegeţi că încă în momentul ăsta după 2 sau 3 mandate de consilier, unii nu 

înţeleg că amendamentele la un proiect de hotărâre nu se pot face în comisie. Încă nu 

pricep, asta este, aşa că, vă rog să le luaţi ca atare.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă mulţumesc! 

Proiectul a fost prorogat. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Domnul Primar, staţi doamnă un pic, pentru că văd că s-a ajuns la altceva, probabil 

că dumneavoastră sunteţi umbrit la ora asta în gândire de nişte răutăţi pe care vreţi 

neapărat să le faceţi. Treaba dumneavoastră. Vă rog să luaţi act că, din momentul ăsta 

chiar nu vă mai bag în seamă. Cred că este poziţia cea mai bună pentru orice om 

inteligent şi mă consider un om inteligent. Pentru mine nu mai existați din momentul 

acesta.  

*** 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă mulţumesc! Haideţi să trecem mai departe, vă rog frumos.  

* 

Domnul George Sorin Niculae Botez părăseşte un pic sala.  

* 

Proiectul 23, cel cu trotinetele a fost prorogat.  

* 

Trecem la punctul 24 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea declanșării procedurii 

de selecţie a membrilor consiliului pentru ocuparea unui post vacant de administrator în 

cadrul Consiliului de administraţie la Regia Autonomă de Servicii Publice Ploiești – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici”. 

Avem 5 membri. Din partea grupului PNL voi face propunere pentru domnii 

consilieri Valentin Marcu, Nicoleta Ştefan şi Radu Simionescu.  

Mai sunt alte propuneri?  

Domnul consilier Ganea. 

 Dl Cristian-Mihai Ganea 

 Domnul Bogdan Lupu şi doamna Anca Agapie.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Mai sunt alte propuneri? 

Doamna Viceprimar Trofin. 



60 
 

Dna Magdalena Trofin 

Da, din partea grupului USR Plus, doamna Anca Popa. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Mai sunt propuneri? Nu mai sunt.  

Constat că sunt mai multe nominalizări decât locuri în comisie. Propun din nou vot 

on-line cu buletin de vot electronic.  

Deci, în acest moment avem 6 propuneri pentru 5 locuri. Propun vot electronic. 

Când este toată lumea logată, aşteptăm buletinul de vot. Trebuie votat 5 din 6.  

* 

Dna Liliana Băescu – Serviciul Informatică 

Domnul Valentin Marcu – 16 voturi, doamna Nicoleta Ştefan – 20 voturi, domnul 

Radu Simionescu – 20 voturi, domnul Bogdan Lupu – 7 voturi, doamna Anca Agapie – 

21 voturi şi doamna Anca Popa – 19 voturi. 

* 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Deci primii cinci, în ordinea votului.  

Cine va fi președinte? 

 Dl Cristian-Mihai Ganea 

Să se voteze între ei acolo. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Sunt la egalitate doi consilieri. 

 Dl Cristian-Mihai Ganea 

La prima ședință stabilesc președintele. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Doamna Secretar spune că trebuie să-i votăm direct pe funcţie.  

 Dl Cristian-Mihai Ganea 

În ordine alfabetică.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Nu am spus în ordine alfabetică.  

Acum sunt trecuţi în ordinea voturilor şi propunerea era să-i lăsăm pe toţi membri, 

astfel încât, în momentul în care se constituie comisia să-şi desemneze preşedintele. 

Atunci vă rog să treceţi ca amendament din partea mea, modificarea din preşedinte în 

membru. Se poate?  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Doamnă, părerea mea este că nu se poate. Că aţi făcut alegeri pe o funcţie. O dată 

ce la momentul la care s-au făcut alegerile erau trecute funcţiile, fiecare dintre el a mers 

ori pe preşedinte, ori pe membru. Nu se mai poate. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Prima propunere era domnul Valentin Marcu pentru preşedinte.  

Pentru că am avut 6 nominalizări am mers pe vot on-line.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Am înţeles, eu nu văd vreo problemă. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Iar eu am întrebat: pot face acest amendament? Care nu schimbă rezultatul votului, 

astfel încât ceea ce este trecut ca preşedinte să fie membru iar decizia de desemnare a 

preşedintelui să se facă în interiorul comisiei după constituirea comisiei.  

Vă rog să mă ajutaţi să fac acest amendament.  

 Dl Cristian-Mihai Ganea 

În loc de preșdinte, să scrie ”membru”. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Vă mulţumesc frumos! 

Supun la vot acest amendament: 

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi amendamentul a fost adoptat. 

* 

Domnul Nicolae Vlad Frusina 

Bună ziua doamna Preşedinte. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Bună ziua domnului Nicolae Vlad Frusina. 

Dl Nicolae Vlad Frusina 

 Şi eu votez pentru. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Vă mulţumim frumos.  

* 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui: 

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 25 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului maxim de 

posturi, a organigramei, a statului de funcții și modificarea normativului de personal ale 

Spitalului de Pediatrie Ploiești, instituție sub autoritatea Consiliului Local Ploiești – 

inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

Dacă nu sunt discuții, supunem la vot proiectul:  

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 26  ”Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului maxim de 

posturi, organigramei, statului de funcţii şi Regulamentul de Organizare şi Funcționare 

ale Centrului Creşe din Municipiul Ploieşti – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 
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Dacă nu sunt discuții, supunem la vot proiectul:  

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 27 ”Proiect de hotărâre privind transformarea gradului 

profesional al unor posturi vacante de asistenți medicali din cadrul Administrației 

Serviciilor Sociale Comunitare Ploiești – inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

Dacă nu sunt discuții, supunem la vot proiectul:  

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 28 ”Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de 

negociere a chiriei imobilului din Ploieşti, str. Maramureş nr. 27 pentru desfăşurarea 

activităţii de învăţământ preşcolar a Gradiniţei cu program prelungit nr. 35 – inițiat de 

primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

Din nou avem nominalizări. Grupul PNL propune pe domnul consilier Valentin 

Marcu, pe domnul consilier Vlad Frusina şi pe domnul consilier Aurelian Tudor. 

Următoarele propuneri, doamna Viceprimar?  

Dna Magdalena Trofin 

Grupul USR Plus îl propune pe domnul Răzvan Enescu. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Mulţumesc! Mai sunt propuneri? 

 Dl Alexandru Ştefan 

 Grupul Prahova în Acţiune vrea să îl propună pe domnul Ionescu.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Mulţumesc! Mai sunt propuneri?  

Întrucât sunt 5 propuneri pe 5 locuri, supun la vot, procedura de vot deschis: 

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi a fost aprobată propunerea de vot deschis. 

* 

Supun la vot componenţa comisiei: 

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi a foast aprobată componența comisiei. 

* 

Supunem la vot proiectul în integralitate: 
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Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 29 ” Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului - cadru de 

parteneriat încheiat între Municipiul Ploiești, Inspectoratul Şcolar al Județului Prahova și 

Fundația „The Institute” – inițiat de viceprimar Magdalena Trofin”. 

Discuţii? Doamna Viceprimar? 

Dna Magdalena Trofin 

Bună ziua! Aş dori să fac amendament. Pentru a evita orice interpretare eronată a 

obligaţiilor care cad în sarcina Primăriei, aş dori să fac un amendament în cadrul art. 4.2 

litera d, din textul Acordului, forma agreată împreună bineînţeles cu „The Institute”, 4.2 

litera d, în loc de „să realizeze un necesar de materiale informative în funcţie de tipul lor 

pentru a stabili producţia totală care revine în atribuţiile Fundaţiei „The Institute””, să se 

modifice astfel: „să transmită către Fundaţie informaţii referitoare la cantitatea de 

materiale informative în funcţie de numărul de elevi şi cel al instituţiilor de învăţământ 

pentru a stabili producţia totală a acestor materiale care revine în atribuţiile Fundaţiei 

„The Institute””.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Permiteţi doamna Preşedinte? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Da, cum să nu! 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Mulţumesc! Aş vrea să atrag atenţia Consiliului că aici este o mare problemă. Dacă 

în varianta 1, cea care se cere a fi modificată, se discuta şi de un necesar pe care aș putea 

să îl am în vedere ca şi cantitate, exista şi tipul materialelor. Acum rămâne numai o 

anumită cantitate de material. Nu ştiu cantitatea de materiale ce unitate de măsură are: kg, 

litrul, metrul, arul, dar din punctul meu de vedere este o chestiune care nu poate fi 

aplicată şi va îngreuna comunicarea cu persoana respectivă. 

Eu ce să-i spun, doamna Viceprimar? Fă-mi 20 kg de materiale informative? 

Pentru că, sus îi spuneam:  am un necesar de 10 mii de tipul flyere cu următoarea temă, 5 

mii de afişe cu următoarea temă şi 4 mii de brichete pentru nefumători cu următoarea 

temă.  

Acum ce-i daţi? Kilograme? Din ce?  

Dna Magdalena Trofin 

 Numărul de materiale informative. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 S-a evitat formularea – ”necesarul” – ca să nu se interpreteze că trebuie Primăria să 

asigure necesarul.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Atunci puteam „să realizeze un necesar de... şi să transmnită comanda pe cheltuiala 

Fundaţiei”, sau ceva de genul ăsta. În niciun caz cantitate de materiale, repet, nu e orz, nu 
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e ovăz, nu e porumb. S-ar putea să greşesc eu. Dacă cineva poate să-mi spună care este 

unitatea de măsură a cantităţii de material publicitar, jos pălăria. Eu unul nu am învățat. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Mulţumim frumos domnul consilier! 

Amendamentul doamnei Viceprimar, vă ascultăm. 

Dna Magdalena Trofin 

 Numărul şi tipul de materiale informative. Să transmită informaţii referitoare la 

numărul şi tipul de materiale informative. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă rog să modificaţi, în loc de „cantitatea”.  

Acesta este singurul amendament pe care doriţi să-l faceţi? 

Supun la vot amendamentul doamnei Trofin: 

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi amendamentul a fost adoptat. 

* 

Întrucât în forma iniţială, proiectul a avut Aviz negativ de la Economic, dacă este 

cineva de la Economic şi ne poate preciza că în forma aceasta totul este bine. 

 Dna Nicoleta Crăciunoiu – Director Direcția Economică 

 Aveţi completare la Raport în care am spus ”în situaţia în care costurile din bugetul 

local sunt zero, avizul este favorabil.” 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Vă mulţumim frumos! 

Supun la vot proiectul în integralitate: 

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 30 ”Proiect de hotărâre privind mutarea unor chiriași – inițiat de 

consilierii Iulian Bolocan, Nicoleta Ștefan, Anca - Adina Popa, Magdalena Trofin, 

Cristian – Mihai Ganea, Alexandru Dragoș Măchițescu și Cristian Ionel Ionescu.” 

Discuții? 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Domnul Ovidiu, este în regulă? Știu că au fost discuţii vizavi de cuantumul 

veniturilor. 

Dl Ovidiu Bădulescu – A.S.S.C. 

Nu este acesta. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Nu este acesta? Îmi cer scuze atunci. 
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Acesta este doar mutarea.  

 Dna Secretar Mihaela Lucia Constantin 

În același imobil de la un apartament la altul.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Dacă nu mai sunt comentarii pe acest proiect îl supun la vot: 

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 31 ”Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Ploieşti a unor bunuri aferente sistemului de alimentare 

cu apă şi canalizare,  pentru scoaterea din funcţiune, în vederea valorificării şi, după caz, 

casării acestora – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-

Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu și Robert-Ionuț Vîscan.” 

Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul: 

Cine este pentru?  -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 32 ”Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr. 

187/30.05.2018 a Consiliului Local al municipiului Ploiești privind constituirea comisiei 

de negociere pentru efectuarea unui schimb de terenuri sau pentru achiziționarea 

imobilului situat în Ploiești, str. B. P. Hașdeu, nr. 22, cu modificările și completările 

ulterioare – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad 

Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Alexandru Ștefan și Robert-Ionuț Vîscan.” 

Este vorba de nominalizare în locul domnului Stănciulescu.  

Domnul Cristian Ionel Ionescu. 

Dl Cristian-Ionel Ionescu 

Mulțumesc doamna Președinte! 

Prahova în Acţiune îl propune pe domnul Alexandru Ştefan. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Vă mulţumesc frumos! 

Există o singură nominalizare, propun să votăm direct: 

Cine este pentru?  -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi nominalizarea a fost aprobată. 

* 

Supunem la vot proiectul:  

Cine este pentru?  -  27 voturi 
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Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 33 ”Proiect de hotărâre privind includerea unor bunuri în 

patrimoniul municipiului Ploiești – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-

Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu și Robert-Ionuț 

Vîscan.” 

Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul: 

Cine este pentru?  -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 34 ”Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 101/29.03.2018, cu modificările și completările ulterioare privind 

constituirea comisiei de negociere a chiriei/achiziționării imobilelor restituite sau care 

urmează să fie restituite foștilor proprietari care afectează o parte din terenul aferent 

Colegiului Național „I.L. Caragiale” – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-

Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Alexandru 

Ștefan și Robert-Ionuț Vîscan.” 

Domnul consilier! 

Dl Cristian-Ionel Ionescu 

Prahova în Acţiune îl propune pe domnul Alexandru Ştefan aici. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Mulţumesc! Vot deschis, o singură nominalizare: 

Cine este pentru?  -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi nominalizarea a  fost aprobată. 

* 

Supunem la vot proiectul în integralitate:  

Cine este pentru?  -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 35 ”Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

102/30.03.2021 a Consiliului Local al Municipiului Ploiești cu privire la constituirea unei 

comisii de negociere în vederea efectuării unui schimb de imobile – inițiat de consilierii 

Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel 

Andreescu, Alexandru Ștefan și Robert-Ionuț Vîscan.” 
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Aceeaşi situaţie, a fost domnul consilier Stănciulescu. Ascult propunerea!  

Dl Cristian-Ionel Ionescu 

Îl propun pe domnul Alexandru Ştefan. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Aceeaşi procedură, supun la vot, vot deschis fiind vorba de o singură persoană: 

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi nominalizarea a  fost aprobată. 

* 

Supunem la vot proiectul în integralitate:  

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 36 ”Proiect de hotărâre privind includerea în patrimoniul 

municipiului Ploiești a bunurilor aferente obiectivului de investiții „Realizarea Parcului 

Municipal Ploieşti Vest inclusiv a căilor de acces şi a reţelei edilitare specifice – Centru 

de Excelenţă în Afaceri pentru Tinerii Întreprinzători” – inițiat de consilierii Valentin 

Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel 

Andreescu și Robert-Ionuț Vîscan.” 

Discuţii?  

* 

Domnul Robert Ionuţ Vîscan a părăsit sala. 

* 

Domnul Cristian Mihai Ganea! 

 Dl Cristian-Mihai Ganea 

 Mulțumesc doamna Președintă! O să fiu scurt. 

Este cineva de la Parcul Municipal Vest în sală? Nu este.  

O întrebare domnul Viceprimar sau doamna Viceprimar sunt în subordinea 

dumneavoastră sau a domnului Primar?  

 Dl Daniel Nicodim 

La mine.  

 Dl Cristian-Mihai Ganea 

La dumneavoastră. Am o rugăminte, eu sunt unul dintre cei care mă plimb aproape 

zilnic prin parc şi la capătul parcului s-a strâns o foarte mare, mare, mare, grămadă de 

vegetale, diferite lucruri care s-au strâns. Rugămintea mea este dacă am putea, în 

colaborare cu S.G.U. sau cu altcineva să le plătim să le ducă de acolo. Nu pot spune că 

este un focar de infecție, dar poate lua foc. Este vorba de câteva tone, cred sau metri cubi. 

Rugămintea mea este să reuşim, nu cred că este o sumă formidabilă, e păcat că parcul 

este foarte vizitat.  
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Mulţumesc frumos! 

 Dl Daniel Nicodim 

 Şi eu mă abţin cu greu să nu fac o analogie între parc şi oraş, dar o să avem în 

vedere şi lucrul acesta şi vom rezolva. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Vă mulţumesc frumos,! 

Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre: 

A ieşit domnul Vîscan, suntem 26 de consilieri. 

Cine este pentru?   -  26 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Proiectele nr. 37, 38, 39, 40, 41 şi 42 au fost retrase de pe ordinea de zi.  

* 

Trecem la punctul 43 ”Proiect de hotărâre privind modificarea poziției nr. 2 din 

Anexa nr. 2 la Hotărârea nr. 477/15.12.2017 a Consiliului Local al municipiului Ploieşti 

privind atribuirea în folosință gratuită a unor loturi de teren conform prevederilor Legii 

nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate 

personală – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad 

Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Alexandru Ștefan și Robert-Ionuț Vîscan.” 

Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul: 

Cine este pentru?  -  26 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 44 ”Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

nr.230/28.07.2016 Consiliului Local Ploieşti, cu modificările şi completările ulterioare 

privind stabilirea componenţei Comisiei pentru identificarea şi inventarierea terenurilor 

pentru punerea în aplicare a dispoziţiilor Legii nr.15/2003, analizarea dosarelor depuse 

conform acestui act normativ şi propunerea soluţiilor individuale motivate conform 

legislaţiei în vigoare – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, 

Nicolae-Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Alexandru Ștefan și Robert-

Ionuț Vîscan.” 

Din nou avem o comisie din 5membri. 

Grupul PNL propune pe domnul Radu Simionescu, pe doamna Nicoleta Ştefan la 

secretar şi membru pe domnul Dragoş Măchiţescu.  

Alte propuneri, vă rog! Domnul Ionescu? 

Dl Cristian-Ionel Ionescu 

De la Prahova în Acţiune pe colegul meu Alexandru Ştefan. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Pe colegul dumneavoastră Alexandru Ştefan. 
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Dl Cristian-Ionel Ionescu 

Da, mulţumesc! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Doamna Agapie? 

Dna Anca Agapie 

 Propunem pe domnul Cristian Mihai Ganea. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Domnul consilier Botez propune? 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

Pe domnul Ganea. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Mulţumim frumos! Alte propuneri?  

5 propuneri, 5 poziţii în comisie. 

Propun vot deschis: 

Cine este pentru?  -  26 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru” propunerea de vot deschis a fost adoptată. 

* 

Supun la vot cele 5 nominalizări: 

Cine este pentru?  -  26 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru” nominalizările au fost adoptate. 

* 

Supun la vot proiectul în integralitate: 

Cine este pentru?  -  26 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 45 ”Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului unor 

contracte încheiate pentru spațiile cu altă destinație decât aceea de locuință – inițiat de 

consilierii Gheorghe Popa, Horia-Nicolae Popovici, Bogdan Lupu și Costel Andreescu.” 

Dacă nu sunt discuții, supunem la vot proiectul: 

Cine este pentru?  -  26 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 46 ”Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Ploiești nr. 416/26.11.2020 privind modificarea 
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componenței unor comisii ale Consiliului Local al municipiului Ploiești – inițiat de 

consilierii Gheorghe Popa, Horia-Nicolae Popovici, Bogdan Lupu și Costel Andreescu.” 

Este vorba de asemenea de înlocuirea domnului Stănciulescu.  

Propuneri? Domnul Cristian Ionel Ionescu? 

Dl Cristian-Ionel Ionescu 

De la Prahova în Acţiune pe domnul Ştefan Alexandru. Mulţumesc! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

Mulţumesc! 

Domnul Ganea. 

Dl Cristian-Mihai Ganea 

Pe domnul Bogdan Lupu. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Mai sunt propuneri? Nu mai sunt propuneri. Avem 2 persoane pentru un singur 

loc.  

Mai avem și la articolul 2. Din nou, propuneri. 

Domnul Ganea îl propune pe domnul Bogdan Lupu. 

Dl Cristian-Ionel Ionescu 

Şi eu pe domnul Ştefan Alexandru. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Este deja în comisie domnul Bogdan Lupu, domnul Ganea îşi retrage propunerea. 

La primul punct este şi acolo în comisie? Domnul Gheorghe Popa, dacă ştiţi?  

Dl Cristian-Mihai Ganea 

 Retrag propunerea. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Retrageţi propunerea. Şi atunci rămânem doar cu propunerea cu Alexandru Ştefan.  

O singură nominalizare, un singur post.  

* 

A revenit în sală domnul consilier Robert Ionuţ Vîscan. 

* 

Vă supun la vot, procedura de vot deschis:  

Cine este pentru?  -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 27 de voturi ”pentru” propunerea de vot deschis a fost adoptată. 

* 

Supun la vot proiectul în integralitate cu nominalizările făcute: 

Cine este pentru?  -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 27 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 47 ” Proiect de hotărâre privind transmiterea în folosinţă gratuită 

către Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Prahova, a imobilului 
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proprietatea Municipiului Ploieşti situat în str. Ştefan Greceanu, nr. 9A, Clădire K8 – 

inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian-Dumitru Tudor, Nicolae-Vlad Frusina, 

Gheorghe Popa, Costel Andreescu,  Robert-Ionuț Vîscan și Alexandru Ştefan.” 

Dacă nu sunt discuții, supunem la vot proiectul: 

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 27 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 48 ”Proiect de hotărâre privind modificarea poziţiei 945 

(referitoare la imobilul situat în Ploieşti, str. Mărășești, Nr.136 din Anexa nr.1 la 

Hotărârea Consiliului Local al municipiului Ploieşti nr.267/29.11.2006 privind includerea 

unor imobile în „Inventarul bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului 

Ploieşti” – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian˗Dumitru Tudor, Nicolae ˗ Vlad 

Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Robert  ˗ Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan.” 

Discuţii? Domnul Valentin Marcu! 

Dl Valentin Marcu 

Este o completare făcută cu roşu la Anexă. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Consideraţi că acesta este un amendament? 

Dl Valentin Marcu 

 Da, este un amendament. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Îl supunem la vot ca amendament. 

Dl Valentin Marcu 

 Da. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

 Ne puteţi spune despre ce este vorba? 

Dl Valentin Marcu 

 Este trecută suprafaţa construită de 161 mp. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă mulţumesc frumos! 

Supunem la vot amendamentul domnului Valentin Marcu:  

Cine este pentru?   -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 27 de voturi ”pentru” amendamentul a fost adoptat. 

* 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui: 

Cine este pentru?  -  27 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 27 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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*** 

Trecem la punctul 49 ”Proiect de hotărâre privind actualizarea caracteristicilor 

tehnice ale imobilului situat în Ploiești, str. Văleni, nr.100 – inițiat de consilierii Valentin 

Marcu, Aurelian˗Dumitru Tudor, Nicolae ˗ Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel 

Andreescu,  Robert  ˗ Ionuț Vîscan și Alexandru Ștefan. 

* 

Domnii consilieri Cristian Ganea și George-Sorin Botez au ieșit din sală. 

* 

Dacă nu sunt discuții, supunem la vot proiectul: 

Cine este pentru?   -  25 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 25 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 50 ”Proiect de hotărâre privind modificarea poziţiei 961 

(referitoare la imobilul situat în Ploieşti, str. Mărășești, Nr. 69 din Anexa nr. 1 la 

Hotărârea Consiliului Local al municipiului Ploieşti nr. 267/29.11.2006 privind 

includerea unor imobile în „Inventarul bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al 

municipiului Ploieşti” – inițiat de consilierii Valentin Marcu, Aurelian˗Dumitru Tudor, 

Nicolae ˗ Vlad Frusina, Gheorghe Popa, Costel Andreescu, Robert  ˗ Ionuț Vîscan și 

Alexandru Ștefan.” 

Discuţii? Domnul Valentin Marcu! 

Dl Valentin Marcu 

La Anexă este trecut numărul de inventar al imobilului. Este un amendament. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Mulţumesc! Mai sunt amendamente?  

 Supun la vot amendamentul domnului consilier Marcu:  

Cine este pentru?   -  25 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 25 de voturi ”pentru” amendamentul a fost adoptat. 

* 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui: 

Cine este pentru?   -  25 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 25 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 51 ” Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnice 

şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii «Amplasare anexă 

administrativă modulată la Colegiul Naţional ,,Nichita Stănescu”» - inițiat de primar 

Andrei-Liviu Volosevici.” 

Dacă nu sunt discuții, supunem la vot proiectul: 
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Cine este pentru?   -  25 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 25 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul 52 ”Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic 

Zonal „Schimbare destinație teren din zonă cu destinație specială în zonă locuințe și 

ridicare restricție de construire în vederea edificării a trei construcții, fiecare cu câte două 

locuințe (cuplate), P+2+M”, beneficiar S.C. Doner House AMS EXIM S.R.L., 

municipiul Ploiești, str. Prof. Ion Th. Grigore nr. 12, jud. Prahova – inițiat de primar 

Andrei-Liviu Volosevici și de consilierii Iulian Bolocan, Georgeta - Simona Popescu, 

Horia - Nicolae Popovici și Bogdan Lupu.” 

Dacă nu sunt discuții, supunem la vot proiectul: 

Cine este pentru?   -  23 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    2 voturi 

Cu 23 de voturi ”pentru” și 2 ”abțineri” ale consilierilor Cristian-Ionel Ionescu și 

Alexandru Ștefan proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Trecem la punctul suplimentar 1 ”Proiect de hotărâre referitor la modificarea 

Hotărârii Consiliului Local nr. 402/2020 privind numirea reprezentanţilor Consiliului 

Local al Municipiului Ploieşti în Consiliile de Administraţie ale unităţilor sanitare de 

interes local - inițiat de primar Andrei-Liviu Volosevici.” 

Propunerea PNL: la Spitalul de Pediatrie domnul consilier Iulian Bolocan, la 

Spitalul Municipal Simona Popescu.  

Mai sunt alte propuneri? Dacă nu mai sunt alte propuneri, vă propun vot deschis.  

Supun la vot procedura de vot deschis fiind vorba de 2 nominalizări pentru 2 

poziţii: 

* 

A revenit în sală domnul consilier George Botez. 

* 

Cine este pentru?   -  26 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru” a fost aprobat votul deschids. 

* 

Supun la vot proiectul în integralitate cu nominalizările făcute: 

Cine este pentru?  -  26 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 26 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 
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Trecem la punctul Suplimentar 2 ”Proiect de hotărâre privind asigurarea unor 

măsuri de reglementare  ce se impun la Contractul nr. 1792/2016 de delegare prin 

concesiune a gestiunii activității de colectare, transport și transfer a deșeurilor municipale 

în zonele: 2 – Boldești-Scăeni și 6 – Valea Doftanei - inițiat de primar Andrei-Liviu 

Volosevici.” 

Discuţii? 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Dacă îmi permiteţi. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Îmi permiteţi să dau totuşi cuvântul domnului Sîrbu, l-am văzut primul, vă rog 

domnul consilier.  

 Domnul Simion Gheorghe Sîrbu 

 Vă rog să consemnaţi că nu particip la vot. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

 Vă mulţumesc frumos! Domnul Botez! 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Mulţumesc doamna Preşedinte! 

Din punctul meu de vedere acest..., repet, este punctul meu de vedere, acest proiect 

nu are cum să fie votat, pentru că a lua act de tarife practic nu produce niciun fel de 

efecte, iar în ceea ce priveşte încetarea mandatului domnului Primar care a mers acolo în 

baza unui mandat, el s-a consumat în momentul în care a votat. Ca atare cele 2 dispoziţii 

nu vor produce efecte juridice. Am citit şi punctul de vedere al Direcţiei juridice care 

împărtăşeşte această opinie arătând că, potrivit A.D.I.-ului noi am mandatat acea, printr-o 

nefericită apartenenţă la el, am mandatat să negocieze preţurile în numele nostru şi, 

opinia mea, în calitate de partener în cadrul A.D.I.-ului, noi suntem supuşi obligaţiilor 

stabilite de A.D.I. în numele nostru ca mandatari. Din acest punct de vedere nu avem ce 

vota aici.  

Mulţumesc! 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Domnul Primar! 

Dl Primar       

 Discuţia se pune un pic diferit domnule consilier şi domnilor consilieri şi o să vă 

spun de ce. Noi avem nişte hotărâri de Consiliu Local prin care s-a dispus un tarif. 

Dumnevoastră aţi dispus. În momentul ăsta am o decizie A.G.A., o hotărâre A.G.A., pe 

care v-am pus-o la dispoziţie şi care mă pune în situaţia să aplic alt tarif. Şi atunci cred că 

totuşi, de a lua act, de a nu a lua act, de a face ce formulă doriţi dumneavoastră, trebuie să 

fie stabilit. Pentru că, s-ar putea să vină doamna X de la blocul Y să-mi spună: ok, eu 

sunt facturată cu suma asta, sesizarea să ajungă la..., nu ştiu foarte clar, la direcţia sau la 

serviciul care se ocupă de lucrul ăsta şi acest serviciu să nu ştie dacă este corect sau nu 

tariful aplicat. Pentru că suntem în situaţia în care avem un plan tarifar aprobat prin 

Hotărâre de Consiliu Local perfect valabilă, pentru că nu este revocată, şi o Hotărâre 

A.D.I.  
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Vă rog să-mi spuneţi ce aplic? Ca, în contextul în care în baza atribuţiilor pe care 

le are executivul, aceea de a verifica, care este situaţia sau cum se aplică, sau cum se emit 

facturile, să ştiu către direcţia, către serviciul, către departamentul respectiv cam ce pot 

spune. Acesta este motivul pentru care ar trebui să ne lămurim un pic. Şi aici o să vă rog 

să înţelegeţi poziţia mea. Da, prin Statut s-a decis că alţii decid pentru noi. Păcat, nu 

vreau să comentez. Dar, în momentul ăsta am şi nişte hotărâri de Consiliu Local cu un 

plan tarifar foarte clar stabilit şi care sunt în vigoare pentru că nu sunt revocate.  

Aşa că o să vă rog să-mi spuneţi. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Da, vă voi spune, din punct de vedere al structurii unei hotărâri, prin ea pot să 

aprob, să revoc, să înlocuiesc, să fac ce doriţi dumneavoastră, însă noţiunea de a lua act 

nu este specifică unei hotărâri care reprezintă o manifestare de voinţă a organului 

emitent. În momentul în care, şi aici suntem pe aceeaşi lungime de undă, că e regretabilă 

apartenenţa noastră la acest A.D.I. dar, vin şi spun ca o circumstanţă atenuantă în 

favoarea mea care am votat la acel moment, nu ni s-a explicat exact despre ce este vorba, 

nu aveam experienţa necesară, acum dacă mă întrebaţi, nu aş mai vota chestia asta.  

Ca să revin, voi spune în felul următor: prin Statut şi prin Hotărârea de aderare a 

noastră la acel A.D.I. s-a stabilit că mandatăm pe  termenul apartenenţei noastre la acea 

asociaţie, o asociaţie, ca în numele nostru şi pe seama noastră, ceea ce este specific 

mandatului, să negocieze un preţ al utilităţii respective. În momentul în care, mandatarul 

meu, adică A.D.I.-ul face acest lucru, este considerat a fi făcut în numele şi pe seama 

mandantului. Separat de această chestiune, în opinia mea, asumându-mi de la momentul 

aderării la asociaţie obligativitatea de a aplica toate hotărârile mandatarului în această 

situaţie, nu este necesar după aceea să vin şi să iau act de hotărârile lui. Această 

chestiune, cu luat act, dacă dumneavoastră vreţi să o apreciaţi doar ca pe un instrument 

de gestiune corectă a raporturilor cu A.D.I., aş putea să fiu de acord cu dumneavoastră. 

Însă, în ceea ce priveşte producerea efectelor, ele au fost produse prin faptul că 

mandatarul meu A.D.I. a venit şi a aprobat acel preţ. Cu privire la mandatul 

dumneavoastră şi mă refer la articolul 2, este evident că un mandat încetează la 

momentul la care este îndeplinit. Dumneavoastră prin faptul că v-aţi dus acolo, 

împuternicit de către noi şi aţi votat în conformitate cu împuternicirea care v-a fost dată.. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 E vorba de mandatul dat domnului Primar Dobre în 2018.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Mă rog, cine s-a dus să voteze, da, eu vorbesc de instituţia primarului, a încetat 

mandatul respectiv pentru..., deci nu mai există un mandat care a fost dat decât mandat 

special, deci pentru anumite operaţiuni. Ca atare, atât timp cât, hai să zic că este vorba de 

domnul Dobre, domnul Dobre lăsând la o parte faptul că nu Dobre votează ci Primarul 

Ploieştiului, în opinia mea niciun fel de încetare a mandatului altfel decât prin 

consumarea lui nu este posibil. Că se referă indiferent la care dintre primarii în funcţie. 

Acesta este punctul meu de vedere, şi repet, domnule Primar, cred că sunt în acord cu 

ceea ce a prezentat şi Direcţia juridică. Sigur, sunt chestiuni de nuanţe, eu îmi păstrez 
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punctul de vedere, nu este necesar a fi îmbrăţişate de ceilalţi colegi, însă vă rog să mă 

credeţi că aici votul meu va fi împotrivă. Şi cu ocazia asta mi-am şi justificat votul.  

Dl Primar       

 Dacă îmi permiteţi! 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Vă rog! 

Dl Primar       

 Discuţia este în felul următor: în momentul ăsta, strict la nivel de aplicaţie a ceea 

ce se întâmplă, am o problemă, am o hotărâre, mai multe hotărâri, vreo 2 hotărâri de 

Consiliu Local cu o sumă aprobată de Consiliul Local şi dacă doriţi aceasta este cea mai 

bună dovadă că de fapt aşa s-au întâmplat lucrurile, pentru că avem nişte hotărâri de 

Consiliu local prin care avem un plan tarifar asumat, cu care evident s-a mers în A.D.I., 

în A.G.A. şi s-a votat, deci cumva Consiliul local a mers în această direcţie, care nu sunt 

revocate. Să înţeleg că propunerea dumneavoastră este să propun revocarea lor, şi un 

A.D.I. care în baza Statutului a decis majorarea de tarif. Eu nici măcar nu mă chinui 

foarte mult să discut lucrul ăsta la nivel procedural pentru că dumneavoastră în mod sigur 

îl pricepeţi. Ideea este aşa: eu vreau să ştiu că, dacă mâine, când noua asociaţie de 

locatari îmi face o plângere pentru că s-a tarifat într-un fel, care este tariful după care mă 

ghidez, în contextul în care, repet, am 2 Hotărâri de Consiliu local cu plan tarifar asumat 

ce sunt în vigoare, deci eventual foarte rapid trebuie să le revoc şi Hotărârea A.G.A., 

A.D.I.? 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Prin paralelism dacă doriţi, aveţi o situaţie pe care o găsiţi reglementată în 

Constituţia ţării, unde spune în felul următor: în situaţia în care legislaţia europeană la 

care România a aderat, şi puteţi să o consideraţi pentru bună înţelegere ca fiind A.D.I.-ul, 

prevede chestiuni care sunt contrare legislaţiei naţionale, atunci, deşi Parlamentul 

României se încăpăţânează să nu modifice o anumită lege în conformitate cu dispoziţiile 

europene, se aplică legea europeană. Am vrut să vă dau acest exemplu pentru a deveni 

scolastic şi a înţelege o logică a expunerii mele. Şi vă spun în felul următor: că prioritar 

faţă de acele documente pe care mi le-aţi evocat dumneavoastră este împuternicirea pe 

care, nu ştiu 2012, 2013, am dat-o A.D.I.-ului pe care l-am numit pe veci, atât timp cât 

A.D.I.-ul va exista, să fie mandatarul meu. Pentru că asta era o cerinţă în vederea 

funcţionării A.D.I.-ului. Şi atunci, A.D.I.-ul spune în felul următor: da, eu sunt un 

mandatar al tuturor membrilor mei. Însă, şi aici este foarte important, eu ca să votez, îţi 

cer ţie în calitate de membru să-mi spui dacă eşti de acord sau nu eşti de acord. Iar 

principiul A.D.I.-ului este dat de majoritatea voturilor care se exprimă cu privire la o 

anumită problemă. Plecând pe aceeaşi logică, eu vă spun în felul următor: nu aveţi nevoie 

de această Hotărâre, pentru că prin mandatarea A.D.I.-ului să stabilească planul tarifar, 

dumneavoastră, doar pe baza unei adrese trebuie să vi-l însuşiţi şi să-l aplicaţi. Dacă 

doamna de la blocul evocat de dumneavoastră, sau Asociaţie sau orice cetăţean al 

Ploieștiului este nemulţumit, asta nu înseamnă că eu trebuie să adopt o hotărâre care să 

nu producă efecte juridice şi nu înseamnă că acest Consiliu local, sub o formă sau alta, a 

fost vreodată de acord cu noile preţuri. Sunt preţuri impuse pe care eu, consilierul local 
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George Botez, nu le accept. Dar, pe care, în momentul în care le gestionaţi trebuie să le 

aveţi în vedere. Cam asta este situaţia.  

Dl Primar       

 Deci, pe româneşte, ca să traducem clar pentru toată lumea, să nu avem o 

dezbatere juridică, dumneavoastră spuneţi că noile tarife majorate trebuiesc aplicate la 

nivelul Ploieştiului prin ajustare, prin obligaţiile noastre legate de Statutul A.D.I. Corect? 

Dna Georgeta-Simona Popescu 

 Mai sunt discuţii pe marginea acestui proiect? 

 Dna Secretar Mihaela Lucia Constantin 

 Voiam să vă spun că la articolul 2, prin articolul 2 al Hotărârii, odată cu încetarea 

aplicabilităţii HCL 524 din 2018, încetează şi planul tarifar care a fost aprobat prin anexă 

la această hotărâre la momentul 2018. La momentul acesta, noi avem acest Plan tarifar 

care este în vigoare, e o hotărâre care, totuşi și-a produs efectele numai prin faptul că s-a 

acordat un mandat special domnului primar de la data respectivă. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Cu tot respectul, de la data la care Hotărârea A.D.I. a fost emisă privind 

schimbarea Planului tarifar şi nu a fost contestată potrivit legii, în instanţă de vreunul 

dintre membrii şi apropo, nu-mi aduc aminte ca Ploieştiul să fii contestat vreodată această 

chestiune, sau dacă s-a întâmplat, nu ştiu eu. Sau vreunul dintre membrii, mi se pare că 2 

dintre ei parcă, îşi exprimaseră intenţia de a contesta în instanţă dar nu ştiu dacă au făcut-

o, acel Plan se va aplica în baza Hotărârii A.D.I.-ului. Acest act este un act suplimentar 

care nu-şi are efect. Având un nou Plan aprobat prin A.D.I., asta este opinia mea, 

interpretativ discutând, acel Plan care este aprobat prin A.D.I. modifică în mod 

corespunzător Planul tarifar anterior.  

Dl Primar       

 Adică dumneavoastră spuneţi că a căzut în desuetudine... 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Exact. 

Dl Primar       

 Din punctul meu de vedere, totuşi aş vrea o chestiune foarte clară pentru că vreau 

să nu am niciodată dubiul ăsta. Şi mi-aţi explicat-o, de fapt mi-aţi explicat doar 

dumneavoastră, în mod sigur şi consilierii locali, ceilaţi consilieri, doamne şi domni 

consilieri locali îşi vor exprima punctul de vedere, problema noastră este aşa: că din 

nefericire şi este o chestiune foarte urâtă, asta e, va trebui să o aplicăm în ciuda votului 

dat de dumneavoastră, dar că totuşi, într-un fel sau altul, un act legislativ, mă rog, un act 

care să producă efecte juridice, în speţă Hotărârea 524, în traducere liberă ar trebui 

revocată. Pentru că, nu pot să am un Plan tarifar emis de către Consiliul local care 

priveşte şi anul 2021 şi anul 2022, dar din nefericire, trebuie să aplic noul Plan tarifar 

care nu este emis de Consiliul local, sau este indirect emis de către Consiliul local prin 

faptul că a dat împuternicire ca A.D.I.-ul să decidă şi A.D.I.-ul a decis asta. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Domnule Primar, dumneavoastră în opinia mea sunteţi un jurist eminent şi îmi 

menţin această părere indiferent că ne mai bârâim noi. Tocmai de aceea, şi cred că veţi fi 
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de acord cu mine că, abrogarea unei dispoziţii dintr-un act normativ sau individual se 

poate face în mod expres printr-o chestiune de genul ăsta sau în mod indirect prin 

existenţa unei alte dispoziţii contrare, iar pe acelaşi raţionament pe care vi l-am spus 

A.D.I.-ul reprezintă Uniunea Europeană iar noi suntem România. Din punctul meu de 

vedere, este al meu, nu îl impun nimănui, este un raţionament. De aceea las la aprecierea 

fiecăruia şi sper că am explicat în mod corespunzător. 

Doamna Secretar Mihaela Lucia Constantin 

 Planul tarifar aprobat în 2018 este până în 2029, pe când Anexa de la Hotărârea de 

anul acesta este până în 2024. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Se suprapun. 

Dl Primar       

 Pe româneşte, lucrurile sunt corecte şi într-un fel şi-n altfel, este părerea mea. Dar 

cumva trebuie să ştim încotro mergem. Înţeleg că opinia Consiliului, dacă vreţi prin vot 

sau nu, că urmează să apreciaţi lucrul ăsta, este să aplicăm majorarea de tarif stabilită de 

A.D.I. Asta vom face. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Domnul consilier Tonsciuc. 

Dl Mihai Tonsciuc 

Poate greşesc, dar în documentul pe care noi îl avem în faţă, se spune care a fost 

rezultatul votului şi cum s-a votat: 15 voturi pentru, 6 abţineri şi 1 împotrivă, dar nu 

spune exact cine a votat, cum şi voiam să vă întreb dacă, măcar ulterior votului, putem să 

aflăm exact cine a votat ca să dăm mai mulţi bani noi ploieştenii pentru compania acesta 

care ne face zile amare.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Bănuiesc că A.D.I.-ul ştie asta. 

Dl Mihai Tonsciuc 

Şi domnul Ganea ne explică acum, care este în sală. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
A plecat. 

Dl Mihai Tonsciuc 

 Dar poate aflăm totuşi o listă, pentru că este normal să ştim cine a votat ca să dăm 

mai mulţi bani pentru ROSAL. 

Dl Primar       

 Eu o să cer procesul verbal de şedinţă de atunci. Veţi vedea exact care au fost 

lucrurile, nu vreau să comentez foarte mult, în mod sigur, clar şi răspicat am mers şi am 

votat în conformitate cu mandatul pe care dumneavoastră l-aţi dispus, adică abţinere.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Dacă nu mai sunt alte discuţii, vă informez doar că avem aviz negativ de la 

Comisia 3 pe acest proiect şi supun la vot proiectul: 

* 

Consemnăm că nu mai este domnul Bogdan Lupu.  

* 
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Cine este pentru?  -  12 voturi 

Cine este împotrivă?  -    8 voturi 

Dacă se abţine cineva?  -    2 voturi 

Cu 12 voturi ”pentru”, 8 voturi ”împotrivă” ale consilierilor George-Sorin Botez, 

Robert Vîscan, Anca Agapie, Mihai Tonsciuc, Magdalena Trofin, Costel Andreescu, 

Anca Adina Popa și Răzvan Enescu și 2 ”abțineri” ale consilierilor Alexandru Ștefan și 

Cristian Ionel Ionescu proiectul de hotărâre a fost respins. 

Domnii consilieri Gheorghe Sîrbu-Simion, Paul Palaș-Alexandru și Constantin 

Nemeș nu au participat la vot. 

* 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Aș vrea să o întreb pe doamna Secretar dacă pentru chestiunile legate de preţuri, 

tarife, taxe nu are nevoie de majoritatea Consiliului Local în funcţie, ci numai aceea care 

este în sală. Din câte ştiu eu, este posibil să greşesc, aveţi nevoie de majoritatea 

Consiliului Local, adică 14 voturi.  

Am rugat pe doamna Secretar să verifice. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
  Ce fel de jumătate ne trebuie? Jumătatea Consiliului sau jumătatea celor prezenţi? 

Dna Secretar Mihaela Lucia Constantin 

 Este majoritate simplă. Nu aprob tarif, tariful este deja aprobat. Eu doar iau act. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Are acelaşi efect. Este ca şi cum îmi spuneţi că nu mănânc gogoaşa şi o înghit. 

Dna Secretar Mihaela Lucia Constantin 

 Nu, majoritate simplă din punctul meu de vedere.  

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

          Bun, consemnaţi vă rog, că punctul de vedere al doamnei Secretar este acesta şi o 

să vedem mai departe ce vom face.  

Dl Primar       

 Dacă îmi permiteţi, doamna Preşedinte. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
  Vă ascult! 

Dl Primar       

 Mie mi se pare că noi toţi am fost trimişi aici să luăm şi măsuri.. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
  Îmi permiteţi înainte de a vă asculta să anunţ rezultatul votului.  

Avem 12 voturi, ar fi fost nevoie de 13 pentru a trece acest proiect, deci cu doar 12 

voturi proiectul a fost respins.  

Domnul Primar, vă ascult! Mulţumesc! 

Dl Primar       

 Eu iau act de lucrul ăsta şi vă întreb ce verific la tarifare? Mâine vine cineva şi îmi 

spune lucrul ăsta, ce verific?  

Să ştiţi că toată lumea este trimisă aici, după părerea mea iar o să spună domnul 

Botez că cer, nu cer deloc consiliere, doar le cer sfatul, ca să decidem. Când aţi decis să 
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intrăm în A.D.I., aţi decis să intrăm în A.D.I. şi aţi decis şi asta se întâmplă. Când aţi 

decis prin Statut modificat că altcineva va decide pentru noi tariful, asta aţi decis. Deci, în 

contexul dat eu am 2 hotărâri de Consiliu local, ultima cu 14,6 lei, dacă nu mă înşel, şi o 

Hotărâre a A.D.I. cu 16,8. Domnul Nemeş, eu v-am ascultat, o să vă rog să facem lucrul 

ăsta pentru că aveţi obligaţia asta din punct de vedere al consilierului care trebuie la un 

moment dat să-şi expună punctul de vedere că de aceea a fost trimis aici. Cel mai simplu 

este să fugim de nişte lucruri. Nu e simplu să spunem ”da” sau ”nu”. Eu nu am vreo 

treabă. Dar vă întreb clar şi o să vă rog să răspundeţi, de mâine eu ce tarif aplic când mă 

cheamă o asociaţie? 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Domnule Primar, îmi cer scuze, am încercat să fiu clar. Dumneavoastră, cu tot 

respectul, forţaţi un pic lucrurile. Dumneavoastră aveţi nevoie de această Hotărâre nu ştiu 

pentru ce. 

Dl Primar       

 Ca să revoc pe celelalte 2. 

Dl George-Sorin-Niculae Botez 

 Păi, nu le revocaţi aşa. Le revocaţi printr-un act extern. Credeţi-mă că acea 

Hotărâre, prin faptul că noi am mandatat atunci A.D.I.-ul, produce efecte depline şi este 

ca nivel ierahic peste o Hotărâre de Consiliu. Nu-mi place să spun lucrul ăsta, credeţi-mă 

că niciodată nu mi-a plăcut să decidă altul pentru mine, mi-a fost mie greu să decid eu 

pentru mine. Dar ca să fiu la cheremul altuia, și v-am spus aici suntem în aceeaşi barcă, 

nu ne mai trageţi de mânecă pentru faptul că în anul 2012, 2013, într-o inconştienţă 

generată de necunoaşterea problemei, şi eu şi domnul Sîrbu şi domnul Popa şi domnul 

Bolocan am făcut asta, că nu am făcut-o cu rea voinţă, domnule Primar. Nu am făcut-o cu 

rea voinţă, am făcut-o pentru că ni s-a prezentat doar o parte a proiectului şi nu ştiam cum 

va funcţiona.  

Da, am votat şi îmi pare rău că am votat şi cum aş putea să fac să ies, pentru că nu 

a venit nimeni să ne instruiască, nici pe domnul Ganea care era atunci, pe nimeni, aici nu 

a fost nimeni cu rea credinţă, chiar am crezut. Şi uite, chiar sperăm că prin ADI-ul ăsta cu 

Consiliul Judeţean vom putea să rezolvăm această nenorocită problemă a gigacaloriei, a 

încălzirii şi chiar sperăm că am ales calea cea bună, dar nu vreau, domnule Primar, să aud 

peste 5 ani că nu am făcut bine A.D.I.-ul ăla. Credeţi-mă că la un moment dat, sunt atât 

de multe probleme că pe mine ca om mă dau peste cap. 

*** 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Cu permisiunea dumneavoastră, aş vrea să mă întorc la ordinea de zi. 

Punctul suplimentar 3 ”Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor 

de închiriere pentru locuinţele de necesitate de tip modul situate în str. Industriei nr. 1C – 

inițiat de consilierii Iulian Bolocan, Nicoleta Ștefan, Anca - Adina Popa, Magdalena 

Trofin,  Cristian – Mihai Ganea, Alexandru-Dragoș Măchițescu și Cristian Ionel 

Ionescu”. 

Discuţii?  
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 Dna Magdalena Triofin 

 În urma analizării veniturilor, a fost constatat că persoanele respective nu depăşesc 

limita maximă conform legii pentru a beneficia de locuinţă socială. Deci se încadrează 

pentru locuinţă socială, nu depăşesc limita. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
Vă mulţumesc frumos, mai sunt alte discuţii?  

Dacă nu mai sunt discuții supunem la vot proiectul: 

* 

Domnul consilier Simionescu a ieșit din sală. 

* 

Cine este pentru?  -  24 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 24 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Ultimul proiect pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

local al Municipiului Ploiești pe anul 2021- inițiat de viceprimar Daniel Nicodim.” 

Discuţii?  

 Dl Paul Palaș-Alexandru 

Doamna Preşedinte, în câteva cuvinte, 1.700.000 de lei în plus este evaluarea de la 

Patrimoniu, ar fi încasări posibile de făcut în plus, 300.000 lei se mută de la investiţii la 

funcţionare, sunt investiţii care au fost considerate că pot fi mutate dintr-o parte în alta, 

banii se duc 1.700.000 lei la T.C.E, 300.000 lei la dezinsecţie şi vreo 14.000 lei la fondul 

de rezervă.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Alte discuţii? Dacă nu mai sunt, supun la vot proiectul: 

* 

Este prezent on-line domnul consilier Simionescu. A ieșit din sală doamna 

consilier Ștefan. 

* 

Cine este pentru?  -  24 voturi 

Cine este împotrivă?  -    

Dacă se abţine cineva?  -    

Cu 24 de voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

*** 

Domnul Georgescu, domnul care a solicitat să se adreseze Consiliului local, mai 

este în sală, vă rog frumos cu rugămintea să nu depăşiţi 3 minute. 

*** 

 Domnul Georgescu 

 Domnilor consilieri, doamnelor şi domnule Primar, îmi pare rău că domnul Primar 

nu este aici, pentru că aş fi vrut să-i transmit şi dumnealui câteva probleme din partea 

mea, unui cetăţean simplu. De la bun început vă spun că nu sunt membru niciunui partid, 

deşi am făcut parte, nu mai sunt membru niciunui partid. Acţionez în societatea civilă. 
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Data trecută am aflat că domnul Primar este primarul PNL-ului şi nu al ploieştenilor. Îmi 

pare rău, domnul Sîrbu s-a exprimat în felul acesta, eu aş spune că domnul Primar ar 

trebui să treacă să fie Primarul ploieştenilor, părerea mea. De ce? Pentru că 

dumneavoastră, aici ce am văzut eu, în ultimile săptămâni, dumneavoastră sunteţi 

consilierii operatorilor economici. Nu sunteţi consilierii cetăţenilor. Aţi mărit iluminatul 

public, aţi mărit cel ornamental, nu aţi mărit încă apa şi canalul, o să-l măriţi, aţi mărit 

gunoiul, deci, nu am văzut aici să vă legaţi cu sforile de scaune şi să spuneţi nu. Un 

singul domn consilier, şi mi-a plăcut domnul Tonsciuc, deşi nu sunt USR, sunt împotriva 

anticriştilor, întra-devăr a luat atitudine. Aş vrea să vedem, domnilor, ploieştenii... 

Dl Mihai Tonsciuc 

 Nu vă supăraţi, totuşi suntem într-un mediu în care nu ar trebui să folosim termeni 

ofensatori. Vă rog frumos să păstrăm o limită.  

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Mulţumesc! 

 Domnul Georgescu 

 Mă scuzaţi! De acord! A fost o chestie de jovialitate nu de atac. Ploieştenii aşteaptă 

altceva de la dumneavoastră. Aşteaptă să nu mai băgaţi mâna în buzunarul dumnealor, 

aşteaptă să nu mai puneţi presiune pe familiile lor, aşteaptă să aveţi informaţii corecte de 

la sursă, aşteaptă ca dumneavoastră să fiţi foarte bine informaţi, aşteaptă ca 

dumneavoastră să cunoaşteţi că un apartament cu 2 camere, dacă subvenţia nu va mai fi 

dată de către Guvern, că se va duce la 500 de lei. Trebuie să ştiţi că gunoiul, că este 13, 

că este 14, că este 16 lei de persoană, nu se ridică. Eu aşteptam aici să văd soluţii, nu 

soluţii de ceartă între stânga şi dreapta, că ploieştenii nu ştiu asta, nu ştiu probleme 

juridice. Cetăţenii ştiu o singură problemă: că în viitor domnilor, am 50 de ani de stat în 

acest oraş, probabil că generaţia mea nu a făcut ceea ce trebuia. Probabil că generaţia 

următoare după mine, la 30 - 40, ar trebui. Dar feriţi-vă domnilor, ca cetăţenii să nu vă ia 

cu furcile şi cu topoarele. Deci eu vă spun, asta e părerea mea, poate e o părere greşită, 

dacă investiţi în jandarmerie şi în poliţie s-ar putea să aveți o şansă să scăpăm sau să 

scăpaţi. Dar eu vă spun, dacă nu veţi face în viitorul apropiat mişcări pentru cetăţean, 

adică: scoateţi CSM-ul la lumină, atacurile cu CSM-ul nu s-au scos. De 10 ani de zile 

CSM-ul, şi ştiu ce se întâmplă acolo, scoateţi o dată RASP-ul ăla de sub tutelă politică, 

deci scoateţi-l şi reorganizaţi-l. 

 Dl Daniel Nicodim 

 Concret, dacă se poate. Mă scuzaţi. 

Dna Georgeta-Simona Popescu 
 Vă mulţumesc! Nu mai este timp pentru „concret” domnul Viceprimar, s-au 

încheiat cele 3 minute alocate.  

Vă mulţumesc foarte mult pentru înţelegere, dacă doreşte cineva să dea vreo 

replică, domnul Viceprimar. 

Dl Daniel Nicodim 

 Vă mulţumim pentru intervenţie, aşteptam lucruri concrete, intervenţia 

dumneavoastră a fost mai mult politică decât administrativă. O să ţinem cont de cele 

spuse de dumneavoastră.  
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Dna Georgeta-Simona Popescu 

Vă mulţumesc foarte mult pentru că aţi rezistat atâta timp, atâtea ore, declar 

şedinţa închisă şi vă mulţumesc pentru sprijinul în aceste 3 luni.  

 

*** 

 

Epuizându-se problemele de la ordinea de zi, ședința a luat sfârșit, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal într-un singur exemplar. 
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